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NAM PA RES ROŽICE CVETIJO
(Mef) »Sem vaša bralka in naročnica in bi se rada 
tudi v Mandraču javno zahvalila Občini Izola in 
Komunali za tako vzorno organizirano tradicionalno 
delitev cvetja. Tokrat res ni bilo nobenih pripomb in 
tisti, ki je hotel, je lahko dobil nekaj res lepih lončnic 
s katerimi bomo vsi skupaj okrasili našo Izolo.« Tako 
je povedala bralka in nam seveda ni bilo težko 
obljubiti, da bomo imenovane pohvalili. Kako tudi ne? 
Letos smo namreč že podeseterili število cvetnic, ki 
smo jih občanom takorekoč podarili oziroma so si jih 
kupili sami, le da se tega dobro ne zavedajo. Za 
nakup cvetic je občina pač morala seči v občinski 
proračun in od tam postrgati slab milijon, kar je 
seveda desetkrat več kot ob prvi kaciji, ko smo 
razdelili »vsega« tisoč rož.
Ni težko priznati, da se je akcija prijela in da je, 
verjetno tudi z njeno pomočjo, naše mesto vedno 
lepše. Saj zato v akciji, verjetno, sodeluje tudi 
Komunala, ki je za urejenost našega mesta najbolj 
odgovorna in zaslužna.
Seveda pa velja to akcijo oceniti tudi kot del naše 

novorazvite potrošniške 
miselnosti, kjer je odločilen 
dejavnik nakupa takoime- 
novana »priložnost, akcija 
ali vroča cena«.

{C Banka Koper

n* 12. maj 200S

In tako kot v velikih trgovinah velikokrat kupimo 
stvari, ki jih tisti trenutek ne potrebujemo, zgolj zato, 
ker so »v akciji« so del zgodbe o deljenju rož 
Izolanom tudi tisti občani, ki rože vzamejo zgolj zato, 
ker so zastonj in ker jih jemljejo vsi. Pravzaprav bi 
bilo vseeno kaj bi delili. Lahko bi delili apno za 
fasade, barve in lake za vrata in okna, knjige ali kaj 
drugega. Vedno bi bilo enako.
Prav zanimivo pa bi bilo videti, kaj bi se zgodilo, če 
bi pri nas izpeljali akcijo, kot jih izpeljejo v sosednji 
Italiji, kjer na trgih ponudijo rože lončnice, ves iztržek 
pa namenijo v dobrodelne namene. Recimo, da bi iste 
rože kot prejšnji petek dali naprodaj v starem mestu, 
Livadah, Jagodju in Kortah in rekli: »Z nakupom 
lončnice za 500 tolarjev boste pomagali pri raziskavah 
s katerimi bi našli zdravilo za boj proti raku. Kaj 
menite, ali bi bila tudi v tem primeru takšna gneča 
kot zdaj, ko so te rože, vsaj navidezno, zastonj?
Ta zapis zagotovo nima namena kritizirati to 
uveljavljeno izolsko promocijsko akcijo, zagotovo pa je 
priložnost, da se vprašamo: Smo postali ljudje Daj ali 
je v nas še vedno tudi nekaj osebka z imenom Dam?
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Nobenemu konju se ne gleda v zobe 
in zato ne se hecat, zdaj je kar pač je.

V letu smo dvajset zmag osvojili 
in skupaj le trikrat nesrečno izgubili. 
Zato smo pač prvi in gremo naprej, 
s praznimi žepi a starejši kot doslej 
in prav nič ne kaže da nam bo bolje 

a takšne stvari nam ne vzamejo volje, 
da gremo nazaj med B prvoligaše, 
ne čisto ta prave, take, bolj »naše«, 

ki nimajo za sabo najboljšega soseda, 
zato smo hvaležni, da nas Zorko pogleda.
Mi zdaj gremo na plin, nič več na drva, 

pogumno a zbrano, ker prva je prva.
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Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



Urednikove težave
V 'S/'

ČASOPIS JE ZELO ZIV ORGANIZEM
V teoriji je časopisno uredniško delo navidez preprosto. Urednik pač dobi 
na mizo lepo količino člankov, ki jih potem, kot kakšne puzzle zloži na 
določeno število strani in v določene rubrike. A kaj, ko je praksa časopisa 
in novinarstva povsem drugačna, celo v lokalnem tedniku, kot je naprimer 
ta, ki ga imate zdajle v rokah. Ko smo pripravljali to številko Mandrača 
smo načrtovali kar nekaj obsežnejših člankov, med katerimi bo gotovo zelo 
zanimiv pogovor z mag. Mitjo Podgornikom, ki je bil nekaj časa alfa in 
omega strateškega planiranja in evropskega povezovanja v občini Izola, 
zdaj pa so se odnosi z vodstvom občine skrhali, nadzorni odbor preverja 
njegovo pogodbo z Občino Izola, projekti pa v glavnem capljajo na mestu 
ali se skrivajo po predalih. Že nekaj časa imamo pripravljen tudi članek o 
izletu upokojencev na Češko, pa bo moral počakati še teden dni. Nič bolje 
se ne godi nekaterim pismom naših bralcev, ki bodo ostala na zalogi do 
naslednjega četrtka.
In kaj se je zgodilo. Preveč vsega. Od četrtka do danes se je zvrstilo 
toliko zanimivih dogodkov, da so prispevki kar deževali v uredništvo, 
povrhu vsega pa so bili izolski športniki tako uspešni, da preprosto nismo 
mogli mimo njihovih uspehov. Iz dveh strani športa jih je nastalo šest, ko 
to pišem pa niti ne vem, če bo ostalo kaj praznega prostora za nekaj 
čakul, saj se nam jih je nabrala že lepa zaloga.
Zato je časopis živ organizem in tudi mi ga v četrtek z zanimanjem 
vzamemo v roke, saj ga tudi mi velikokrat prvič vidimo v taki podobi 
Upam, da bo kaj prebrati (Urednik)

50. Istrska mednarodna veslaška regata
V NEDELJO BODO SPET PELA VESLA
V nedeljo 15. maja veslaški klub Argo Izola organizira jubilejno 50. 
Istrsko mednarodno veslaško regato. Prvič so jo organizirali leta 1955 
kot okrajno veslaško regato, ki pa je z leti prerasla v veliko 
mednarodno veslaško prireditev na kateri vsako leto nastopi preko 500 
veslačev iz različnih držav. V zadnjih tridesetih letih se je regate 
udeležilo preko 9000 tekmovalcev, nastopili so tudi že nemški in ruski 
veslači. Istrske regate so vzpostavile most sodelovanja športnikov 
različnih narodov in narodnosti, kar daje omenjenim prireditvam iz 
leta v letoše večjo težo.
Na progi od rta Ronek s ciljem pred plažo v Simonovem zalivu bodo 
letos nastopili veslači iz 17 klubov iz Slovenije, Hrvaške in Italije Prvi 
start je predviden za 7.30 zjutraj, tekmovanje pa se bo nadaljevalo čez cel 
dan, med zadnjimi bodo veslale ekipe v osmercih in v jolah, ki so širši 
čolni prirejeni za valovito morje. Zadnje dejanje bo podelitev velikega 
pokala za ekipno najboljši klub.
Barve VK Argo bodo branili vsi najboljši klubski veslači razen Boštjana 
Božiča in Gregorja Macarola, ki bosta odpotovala na mednarodno 
člansko regato v Essen, ki velja za kriterij za vstop v reprezentanco.
Med mladinci bosta nastopila kandidata za mladinsko reprezentanco Andraž 
Krek in Veronika Macarol, ki sta se z odličji vrnila iz Munchna, ter 
Ivan Zuliani in Timoty Ivančič, upajmo nepremagljiva v dvojcu brez. Za 
člane bosta veslala Tomi Davidovič in Rajko Hrvat, za mlajše mladince 
pa Andrej in Peter Karlovič, Patrik Sladič, Luka Krajcar v dvojnem

četvercu ter Žiga Krek v 
enojcu vsi v boju za 
medaljo. Med mlajšimi 
mladinkami bo nastopila 
Katja Koprivec, ki se vrača 
po daljšem premoru v 
preplah konkurentkam.
Nastopil bodo tudi vsi 
pionirji s Tuanom 
Krbavčičem na čelu. 
Medaljo bodo lovili tudi 
veterani Krajcar, Macarol, 
Stanič in Čarman v 
zmagovitem četvercu s 
krmarjem iz Piranske regate.
Z omenjeno regato VK 
Argo začenja z
praznovanjem 80. obletnice 
organiziranega veslanja v 
Izoli, ki se bo zaključilo 
septembra na dan podpisa 
statuta s proslavo.
Vabljeni vsi na ogled 
veslaške regate!
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IZOLA IMA PRAVE KOŠARKARJE
Če še niste vedeli, potem bo to-le za vas gotovo presenečenje. Izola 
ima pravo, skoraj člansko košarkarsko moštvo, ki je sicer šele na 
začetku tekmovalne poti, vendar je ekipa spoštovanja vredna, 
atraktivna in, kdo ve, nekoč morda enakovredna sosedom iz Kopra in 
Portoroža.

PIŠLAR ŠE NI V FORMI
Veslači veslaškega kluba "IZOLA" Izola smo pretekli vikend 
sodelovali na veslaški regati v Ravenni (ITA). Na regati je sodelovalo 
700 veslačev iz 32 veslaških klubov in društev iz srednje Italije in 
veslači VK "IZOLA" Izola. Regata je bila za italijanske veslače v 
kategorijah za mladince, mlajše člane in lahke veslače kriterijska za 
reprezentančne nastope na mednarodnih regatah do konca junija 
(svetovni pokal Eaton in Munchen, Bled ter mediteranske igre). Videli 
smo kar nekaj izrednih tekem v mladinski in članski konkurenci.
Izolani smo se prav zaradi tega odločili, da z boljšimi posadkami 
sodelujemo na tej regati. Trenerja Vlada Krulčič-a je predvsem zanimala 
pripravljenost Bineta in Majde, ki naj bi nastopila v močnejši konkurenci 
saj trenutno v Sloveniji nimata prave konkurence. Majda JERMAN je 
nastopila v enojcu za članice in osvojila prepričljivo l.mcsto. Zmagala 
je z naskokom 19 sekund, vendar njena vožnja še ni bila najbolj 
optimalna. No priložnost bo imela že ta teden v nemškem Essnu, kjer bo 
nastopila skupaj z Karstenovo (aktualna svetovna viceprvakinja).
Bine PIŠLAR je nastopal dvakrat in sicer med težkimi člani in 
lahkimi člani. V kategoriji težkih članov je po ogorčenem boju z 
italijanskim raprezentantom Čorono dobil dvoboj in zmagal s časom 7.06,38 
(Corona 7.09,00), kar je bil tudi skupno najboljši čas v vseh treh 
tekmovalnih skupinah Bine je nato po uri in pol nastopil ponovno v 
kategoriji lahkih vesalčev, vendar od revanše proti aktualnemu svetovnemu 
prvaku v kategoriji lahkih veslačev (Marcello Miani) ni bilo nič saj je 
Bine preveč zaostal po polovici proge. Na koncu je slavil Marcello pred 
Binetom z dvema čolnoma naskoka. Je pa Bine premagal ostale tri veslače 
prav tako svetovne prvake v dvojnem četvercu za lahke veslače. Težka 
tekma med težkimi člani je naredila svoje, tako je Bine ponovno moral 
priznati premoč italijanskega in svetovnega prvaka. V nastopih Majde in 
Bineta smo videli še nekaj napak, ki jih bomo skušali odpraviti do tekme 
svetovnega pokala v Munchnu, sredi junija meseca.
Na regati so sodelovali tudi mlajši veslači izolskega kluba, ki so se zelo 
dobro borili in dosegli nekaj odličnih rezultatov.
Dvojni dvojec - pionirji: Tadej JAPELJ, Matej KRULČIČ je dosegel 
l.mcsto; Enojec - mlajši mladinci: Dejan SANDIČ je zasedel l.mcsto 
v svoji skupini; Sandi KRŠUL 2.mesto v svoji skupini; Enojec - 
mlajše mladinke: Tanita HOTUJEC 2.mesto; Dvojni dvojec - mlajši 
mladinci: Tim GORNJEC, Jakob MARKUŽA 3.mesto; Dvojni četverec
- mlajši mladinci: Dejan SANDIČ, Sandi KRŠUL, Tim GORNJEC, 
Jakob MARKUŽA 3.mesto; Enojec - mladinci: Matej KRŠUL S.mesto 
v svoji skupini, Borut REŠČIČ S.mesto v svoji skupini; Dvojni dvojec
- mladinci: Marko in Matej HOČEVAR S.mesto v svoji skupini; 
Dvojni četverec - mladinci: Matej KRŠUL, Borut REŠČIČ, Matej 
HOČEVAR, Marko HOČEVAR J.mesto.
Ta vikend nas čaka regata pred domačim občinstvom v Simonovem zalivu 
in kot smo že omenili potujeta Majda in Bine v nemški Essen. Prihodnji 
vikend pa mednarodna regata v češkem Brnu, kjer bodo nastopili naši 
najboljši mlajši mladinci in mlajša mladinka Tanita HOTUJEC. Zaželimo 
vsem skupaj čimveč tekmovalnih uspehov. (IŠ)
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Prireditveno bogat teden

CVETIE, BARKE, OSMICA IN CVICKARIJA
Akcija je sicer že dobro vpeljana in ne nudi kakšnih posebnosti, 
toda odziv nanjo je še vedno velik. Govorimo o akciji s katero 
Občina Izola Izolanom brezplačno razdeli večjo količino lončnic 
oziroma cvetja za balkone, terase ali vrtove. Tako kot vedno v 
akciji sodelujeta občina in javno podjetje Komunala.
Tokrat so: županja Breda Pečan, podžupan Silvano Sau in Marino 
Domio, ob pomoči delavcev Komunale in Centra za kulturo šport in 
prireditve, v vseh izolskih krajevnih skupnostih razdelili deset tisoč 
rožic za nekaj manj Izolanov. Izola ima namreč nekaj več kot 4.000 
gospodinjstev, tako daje vsako dobilo najmanj 2 lončnici.

Začelo se je pred 12-timi 
ptfrM leti s tisoč rožami, zdaj je 
"' * M število desetkrat večje. Za 

■ vse to cvetje je občina 
odštela 980 tisoč tolarjev, v 
občini pa so prepričani, da 

; Y bomo na ta način vzbudili 
zavest o skrbi za urejeno in 
lepo okolje. Na petkovi 
tiskovni konferenci so sicer 
podali nekaj podrobnosti o 
urejanju okolja v občini.

KAJ BO Z OSMICO
V mandraču smo bili v torek priča dvem pomembnim dogodkom. 
Ribič Srečko Kovačič, prvoustanovitelj ribiške zadruge, je namreč 
pripeljal v mandrač svojo novo, v Izoli zgrajeno ribiško barko, ki 
nosi zaenkrat številko nekdanjega policijskega čolna IZ-44. Barko 
so izdelali v Polimerju in je železna, zdaj pa so jo že začeli 
opremljati za resno delo na morju.
Istočasno pa smo pri ribiški osmici v soseščini opazili posebno 
inventurno komisijo, ki so jo sestavljali predstavniki ribiške zadruge 
in izolske Komunale 
Neuradno smo izvedeli, da so 
se dogovorili o tem, da bo 
Komunala prevzela objekt 
osmice v last, na ta način 
dosedanje upravljalce rešila 
neprijetnih bančnih kreditov 
in kasneje verjetno oddala 
osmico v upravljanje novemu 
najemniku. Po grobih ocenah 
gre za finančni posel težak 
nekaj več kot 10 milijonov 
tolarjev.

Direktor Komunale Marino Domio je povedal, da bodo letos manj 
investirali v objekte pa več v sama zemljišča. Tako bodo namestili 
novo komunalno opremo, uredili izolski valobran in ob valobranu 
postavili nov skalomet, ki naj bi ga kiparji spremenili v nekakšno 
forma vivo. Dkončno bodo tudi uredili Trg padlih, glede svetilnika pa 
je županja Breda Pečan povedala, da bodo do konca leta pridobili tri 
predloge za ureditev območja pri Svetilniku, kar bo že četrti poizkus, 
da bi to območje uredili kot park in kopališče. V zvezi z ureditvijo 
kopališča na svetilniku pa so novinarji izvedeli, da bo Komunala tam 
namestila javne sanitarije in uredila zelenice, vrtove, ki so sicer v 
lasti občine pa bodo spremenili v igrišča za odbojko na mivki in 
rokomet.

CVICKARIJA JE BILA VESELA
Torkov večer je bil živahen 
študentov na plaži v 
Simonovem zalivu 
pripravil njihovo
običajno Cvičkariado.
Gre za promocijsko 
prireditev na kateri se 
predstavijo dolenjski 
vinarji, študentje pa 
dodajo kulturni in 
zabavni program. Ker je 
šlo vendarle za dokaj 
uradni dogodek sta se 
na začetku prireditve

novomeških

srečala podžupana občin 
Izola in Novo Mesto in 
opravila obhod vinarjev, 
kar seveda ni bila lahka 
naloga. Kljub slabemu 
vremenu se je pod 
šotorom zbralo pod 
večer veliko mladih, ki 
so uživali ob dobri 
glasbi in kulinaričnih 
dobrodah, kako bo s 
turističnim učinkom 
prireditve pa bomo še 
videli.
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Turistična strategija občine Izola

OSNUTEK TURISTIČNE STRATEGIIEIE V ŽUPANIINEM PREDALU
V Mandraču smo že nekajkrat zapisali, da v Izoli že nekaj let 
čakamo na razpravo o strategiji razvoja turizma, ki je bila 
menda že napisana a ni prišla na klopi občinskih svetnikov in je 
kar poniknila, tako kot tudi njen avtor, magister Mitja 
Podgornik, ki je še do nedavnega sodeloval pri vseh 
pomembnejših, posebej mednarodnih projektih, zdaj pa ga ni več 
videti v vrstah izolskih predstavnikov. Zato smo ga poklicali in 
povprašali, kaj se pravzaprav dogaja s to strategijo in drugimi 
evropskimi projekti v katerih sodeluje občina Izola.

- Ko govorimo o strategiji razvoja 
Občine Izola je treba vedeti, da 
občino sestavljajo javni in zasebni 
sektor ter civilna družba. Strategija 
je torej nekakšna smer razvoja, ki 
je sprejeta z večino vseh teh 
udeležencev. Moje sodelovanje pri 
pripravi strategije se je začelo 
takrat, ko je bilo treba postaviti 
zakonske okvire in pravila priprave 
takšnega dokumenta. Še preden sem 
jaz prišel zraven je v občini že 
potekal proces takoimenovane swat 
analize s katero se dejansko dobi 
stališča različnih zainteresiranih 
skupin glede istega področja. To 
delo je bilo dobro opravljeno a ta 
analiza še ni strategija. Ko je bila 
ta analiza končana sem torej 

vprašal, kaj in kako bo s to strategijo. Odgovora na občini niso 
imeli, imel sem celo občutek, da so bili prepričani, kako bo 
strategija nastala sama od sebe. Takrat smo se prvič razšli.
Jaz sem to obdeloval s študenti naprej, županja in njeni sodelavci pa 
so pripravili nekakšen osnutek strategije razvoja turizma, ki ga je 
obravnaval tudi občinski svet, kjer pa so to »strategijo« dobesedno 
raztrgali. Po letu dni me je županja povabila naj pomagam pri 
pripravi strategije, ki bi jo lahko dala v obravnavo občinskemu svetu. 
Takrat sem povedal, da je to obsežno delo, ki ga ni moč opravljati 
volontersko. Ker pa sem vedel, da v proračunu ni denarja za takšna 
dela sem opozoril, da so prav takrat odprti različni evropski razpisi 
in se nanje lahko prijavimo ter dobimo denar za takšno pripravo 
strategije. Prijavili smo se na enega takšnih razpisov na temo 
organiziranosti turizma, ki je bila v Izoli takrat katastrofalna. V 
resnici sploh ni bilo telesa, ki bi imel na skrbi pripravo strategije, 
saj smo imeli Giz in hkrati še Zavod za turizem, v resnici pa nismo 
imeli nikogar. To sta bila dva dejavnika, vsak od njiju je imel svojo 
primadono, v resnici pa nismo imeli ničesar. V resnici v občini Izola 
nihče sploh ni vedel kaj je to strateški plan. Evropska sredstva za ta 
projekt smo dobili in februarja meseca je občinski svet dobil v 
sprejem osnove za organiziranje turizma in strateško planiranje 
turizma. S svojim sklepom je te osnove že februarja 2002 potrdil. 
Septembra istega leta je bil osnutek strategije izdelan. Takrat je bilo 
v Izoli slišati vprašanja koliko je to stalo. V resnici ni stalo nič, saj 
je bilo le rezultat projekta, ki je bil že v teku.
- Takrat smo slišali informacijo, da je izdelava strategije stala 6 
milijonov tolarjev.
- To sem slišal tudi jaz a to z mano nima nobene zveze. To je bilo 
v proračunu zapisano a od tega v strategijo ni šlo nič. To je bila 
nekakšna ocena za proračun, koliko naj bi tako delo stalo. To je 
skratka druga zgodba. Osnutek strategije je bil pripravljen neglede na 
to in septembra 2002 predan županji, od takrat naprej pa se je za 
njim izgubila vsaka sled. Jaz se zavedam, da so v tistem gradivu 
stvari, ki niso slavospev županji in občini in tudi do takšnih avantur, 
kot so se zgodile zadnje čase po tistem dokumentu ne bi smelo priti. 
Bistven element pa je seveda bil posvečen posegom v prostor in 
gradnjam, ter urbanizacijia jedra in obmestja kjer bi imeli varovalke 
s katerimi bi preprečili umestitev v prostor takih monstrumov, kot jih 
imamo danes.

Celoten intervju bomo objavili v naslednjem Mandraču.

SKAT DAROVAL MILIJON ZA BOLNICO
Podjetje Skat d.o.o. je izolski bolnišnici darovalo milijon tolarjev za 
nakup aparata za lasersko zdravljenje očesnih poškodb. Direktor 
podjetja, Milan Čačič in komercialni direktor Goran Čebular sta 
strokovni direktorici bolnišnice, dr. Šuligojevi izročila ček za milijon 
tolarjev ter se ji hkrati zahvalila za uspešno delo v regiji. Ob tem so 
še povedali, da skušajo poslovno delovati tako, da pomagajo, ko je 
to mogoče, prdvsem lokalnim humanitarnim, športnim in kulturnim 
organizacijam. Kot eden večjih dobaviteljev pisarniškega in 
promocijskega materiala pa seveda posebej pozorno spremljajo 
tovrstne potrebe svojih poslovnih partnerjev med katerimi je tudi 
bolnica Izola.

PO DOKUMENTE BOMO HODILI V LIVADE
Iz sredstev obveščanja (Natančneje iz Primorskih novic) smo tudi 
v Mandraču izvedeli, da je Ministrstvo za notranje zadeve, ki je 
organ pod katerega sodijo Upravne enote, podpisalo pogodbo o 
poslovnem najemu prostorov v novozgrajeni stavbi z imenom 
Aladin, v obrtni coni Livade.
Kot je znano je imelo ministrstvo oziroma njegova služba dve opciji 
za selitev izolske upravne enote. Ena je bila obnovljena zgradba 
starega Zdravstvenega doma, ki je bila, vsaj po investitorjevih 
besedah sodeč, že dokaj usklajena, druga opcija pa je bila omenjena 
stavba, ki jo gradi izolski Galeb. Očitno je pri odločanju bil 
investitor v Aladina uspešnejši in je z Ministrstvom sklenil pogodbo 
o poslovnem lizingu oziroma obročnem odkupovanju dela tega 
objekta. Računajo, naj bi v približno desetih letih z najemnino 
dejansko postali lastniki prostorov v katerih bo, najverjetneje že v 
tem letu, delovala izolska upravna enota. Kaj pa to pomeni za stavbo 
starega zdravstvenega doma, ki je bila v veliki meri obnavljana prav 
glede na zahteve Ministrstva? Investitorju pač ne bo preostalo nič 
drugega, kot da stavbo nameni poslovnim dejavnostim in ureditvi 
luksuznih apartmajev, kar poslovno verjetno niti ni tako slaba rešitev. 
Kakšna pa bo sedanja rešitev za stanovalce izole in posebej za usodo 
starega mestnega jedra pa si lahko mislimo.

iVieTr MeTra Izola 
Suhar Mariella s.p. 
Smrekarjeva 62 ,lzola - Isola 
tel.: 05/ 641 66 13

Vhod je z Manziolijevega trga (ob knjigarni Libris)

V naši trgovini vam nudimo 
bogato izbiro metrskega in 
kilskega blaga, potrebščine 
za šivanje ter opravimo 
manjša šivilska dela.
Nel nostro negozio trovate un 
ricco assortimento di stoffe a 
metro ed a chilo e vi offriamo 
servizi sartoriali.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure - 12. ure in popoldan od 16.ure do 20. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.
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Ladjedelnica Izola

LASTNIKI IN DELAVCI SO SE DOGOVORILI
Pred dnevi so predstavniki ladjedelnice in predstavniki 16 
nekdanjih delavcev podpisali pogodbo o tem, kako bodo uredili 
obveznosti podjetja do zaposlenih, kar v praksi pomeni, da 
Ladjedelnici Izola le ne bo treba v stečaj.
Glede na celotne razmere in položaj tistih delavcev, ki so še v 
Ladjedelnici se takšna rešitev zdi še najbolj primerna. S pogodbo, ki 
so jo končno podpisali je predvideno, da 16 nekdanjih zaposlenih 
umakne predlog za uvedbo stečaja o katerem naj bi sodišče sicer 
odločalo na naroku 16. maja.
Kot je znano so delavci terjali izplačilo približno 60 milijonov 
tolarjev, Ladjedelnica pa jim je bila pripravljena odšteti največ 33 
milijonov tolarjev. Po večkratnih usklajevanjih so se končno 
dogovorili da bodo delavci po obrokih prejeli nekaj več kot 46 
milijonov tolarjev. Širi petine tega denarja naj bi dobili še letos, 
eno petino pa do konca naslednjega leta. Njihovo terjatev bo odkupil 
Galeb Group, ki je večinski lastnik izolske ladjedelnice, strateški 
partner, ki najverjetneje tudi sodi v to skupino, pa bo za jamstvo 
zastavil del zemljišča, na katerega bodo omenjeni delavci lahko 
vpisali hipoteko do poravnave dogovorjene pogodbene obveznosti, ki 
so jo tudi notarsko overili.
V vodstvu ladjedelnice so še povedali, da bodo po istih merilih 
poravnali obveznosti tudi drugim upravičenim delavcem izolske 
ladjedelnice. Sedem je nekdanjih delavcev, nekaj pa je tudi takih, ki 
so še vedno zaposleni v enem od treh ladjedelniških podjetij. 
Vsekakor pa so si oddahnili tudi tisti delavci, ki so še na plačilnem 
spisku ladjedelnice, saj bi bil zanje stečaj zelo podoben izgubi dela, 
kije v regiji tako specifično, da gaje težko najti drugja__________________

VALVASORJEVO PRIZNANJE ZA ULIČNI MUZEJ
Pravzaprav bo v ponedeljek ugledno slovensko priznanje prejela 
Nadja Terčon, strokovna delavka Pomorskega muzeja »Sergej 
Mašera« iz Pirana, ki je sodelovala pri pripravi in realizaciji 
projekta uličnega muzeja v Izoli. Daniela Tomšič, ki je pripravila 
predlog za dodelitev omenjene nagrade je sicer pohvalila celotno 
ekipo oziroma delovno skupino s Flaviom Boninom, Nadjo Terčon, 
Dušanom Podgornikom in Jožetom Černeličem na čelu, seveda pa 
lahko omenjeno priznanje prejmejo le strokovnjaki s tega področja.
Kot je v predlogu zapisano si priznanje zaslužijo za izvirnost ideje 
in realizacijo muzeološke poslavitve, ki je v slovenskem prostoru 
novost in ki na avtentičen način povezuje muzejsko stroko s 
turistično ponudbo. Ulični muzej je postavljen v 16 delujočih 
obrtnih, trgovskih, gostinskih in umetniških lokalih v živahnih 
trgovskih ulicah v Izoli. Ulični muzej in Zbirka ladijskega 
modelarstva sta bila postavljena v izredno kratkem času in sta 
rezultat skrbnega dela, večletnih muzejskih delovnih izkušenj in 
strokovnega znanja. _________________________________

Koristna informacija

NOVO dezinfekcijski 
robčki Germo

Razkuževanje na najenostavnejši način - kožo obrišete 
z že pripravljenim robčkom:

praktično pakirani, ne pečejo, nepogrešljivi doma, 
pri negi bolnika, v avtu, pri športu, na dopustu, 

idealni za otroke.

PROGRAMSKO BOGAT, FINANČNO SKROMEN KINO OTOK
Včeraj so v Kinu Odeon organizatorji 2. festivala Kino Otok - Isola 
Cinema predstavili letošnji festival in zbrane novinarje ter ljubitelje 
filma seznanili z novostmi pa tudi s težavami pri organizaciji 
letošnjega festivala. Nekoliko se jim namreč zapleta zaradi 
zamujanja pri razpisu Ministrstva za kulturo, tako da še ni povsem 
jasno, koliko bo k organizaciji festivala prispevala država. Vendar 
pa so prepričani, da je program tako zanimiv in festival tako 
odmeven, da gotovo ne bo prezrla njegovega pomena za Istro in 
Slovenijo. Bolj vzpodbudne besede pa je bilo slišati pri predstavitvi 
letošnjega programa filmov, ki obeta vrsto lepih filmskih dogodkov 
na različnih lokacijah v Izoli in Ljubljani (Kinodvor).
Festival Kino Otok je pri svojem nastajanju oblikoval vrsto tesnih 
partnerskih vezi s sorodnimi in bližnjimi festivali. V mrežo sestrskih 
festivalov so se vključili: Mednarodni filmski festival v Innsbrucku, Far 
East Film festival rz Vidma, Mednarodni filmski festival v Fribourgu, 
letos pa bodo v Izoli potekali tudi dogovori s festivalom iz Milana. 
SVETILNIK BO ŽIVA PUNTA
Ko projektorji ugasnejo, se filmska kolonija z otoka vsak večer zbere na 
dmženju na punti. Okrog svetilnika pa bo letos še kako živahno tudi 
podnevi: na prostem bodo potekali pogovori z gostujočimi ustvarjalci, 
tudi na temo praktičnega ustvarjanja za gojence Vesele kamere, in tam se 
bo odvijal večji del spremljevalnega programa, predstavitve knjig in 
drugih nefilmskih, a s festivalom povezanih projektov, filmski kviz in še 
kaj. Festivalska kuhinja bo dišala po vseh kontinentih, zraven bo 
filmska tržnica in raznovrstna ponudba izdelkov iz oddaljenih dežel, 
pripravljamo pa tudi umetniške delavnice - za otoke in vse tiste, ki to 
ostajajo letom navkljub. Letos se bo ustvarjalo s kamni: jih sestavljalo, 
lepilo, slikalo, izdeloval se bo nakit, oblikovale se bodo celo umetnine iz 
testa in gline.
Za letošnji program Video na plaži, ki se bo vsako noč vrtel v 
neposredni bližini izolskega svetilnika, se je letos prijavilo približno 130 
filmov med drugim iz Palestine, Izraela, Kitajske, Irana, Argentine, 
Čila, Nemčije, Italije, Avstrije, Francije, Portugalske, Filipinov, 
Egipta - dobra polovica pa kar iz Slovenije. Velika večina je 
dokumentarnih, na drugem mestu so eksperimentalni, v zelo majhnem 
številu pa tudi animirani in igrani filmi, kar je bilo za digitalno 
produkcijo tudi pričakovati.
Za tiste, ki bi radi posneli svoj film, spoznali praktične skrivnosti 
filmskega ustvarjanja, goste-režiseije, njihove izkušnje in strategije, kako 
priti do svojega prvega filma, bo na Otoku (kakor že lani) tudi letos v 
času festivala v Izoli in okolici potekala filmska delavnica Vesela 
kamera.
Pod medijskim pokroviteljstvom Primorskih novic je Kino Otok že lani 
dobil svoj festivalski časopis Dnevni Otok. Izhaja v času festivala in 
spremlja vse festivalske aktivnosti, v sodelovanju s koprskim radiem 
Capris pa bodo tudi letos zagnali festivalski radio.
V sklopu letošnjega Kino Otoka, festivala filma Afrike, Azije, Latinske 
Amerike in Vzhodne Evrope s prijatelji, se bo v soboto, 28. maja, 
predstavila evropska delavnica za producente EAVE Predstavitev EAVE 
bo potekala v soboto, 28. maja, v Art kinu Odeon ob 14.30. Prijave 
sprejema Media Desk najkasneje do petka, 20. maja 2005

Izdelki za zdravo življenje 
Tel.: 64 - 040 - 64

TRNJULČICA VABI NA POGOVOR O VRTCU
Waldorfska iniciativa Trnjuljčica vabi starše predšolskih otrok in 
druge na večer s temo: Vrtec po načelih waldorfske pedagogike 
septembra na Obali,v okviru katerega bo waldorfska pedagoginja 
Pavla Miljevič z nami odkrivala svet predšolskega otroka 
.V petek, 13. Maja ob 18.uri na Centru za korekcijo sluha in 
govora v Portorožu.VSTOP PROST.
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Kolesarski mesec maj

SLOVENSKA ISTRA )E KOLESARSKI RA)
Bičikleta žur je že tradicionalna tekmovalno rekreacijsko zabavna 
prireditev izolskih tabornikov iz Roda Jadranskih stražarjev. 
Tokratna prireditev je bila že 13. po vrsti, vendar to ni prav nič 
skvarilo udeležbe in razpoloženja na prireditvi, ki je tokrat 
privabila v Izolo kar 30 tričlanskih ekip pa še celo vrsto 
spremljevalcev in kolesarskih navdušencev.

Skratka, na tabornem 
prostoru v Starem Jagodju 
se je zbralo blizu 200 
kolesarstva in narave 
željnih tabornikov in 
rekreativcev za katere je 
skrbelo blizu 40 izolskih 
tabornikov.
Kolesarji so krenili na pot 

k&fp P° istrskih cestah in poteh, 
" prevozili so približno 30 

kilometrov in se zaustavili 
na 14-tih kontrolnih točkah.

Naloge niso bile 
pretežke z izjemo 
lokostrelstva, ki je 
nekatere spravilo v slabo 
voljo, saj so puščice 
letele vse naokoli le v 
tarčo ne. Pa slabe volje 
ni bilo niti za seme tudi 
ob večerni prireditvi, ko 
so zmagovalcem podelili 
plakete, najboljši ekipi 
pa prehodni pokal in 
pravo pravcato kolo.

Za tiste, ki jih zanima povejmo, 
da so zmagali Naviti pred Fora mi 
čarno in Ekippo.
Organizatorji so povedali, da so z 
udeležbo zelo zadovoljni, tudi s 
progo tokrat ni bilo težav, 
poskrbeli pa so za vse, vključujoč 
reševalce, ki so bili tam, če bi 
komu (naprimer našemu 
fotoreporterju) zmanjkalo moči ali 
zraka. K sreči jim ni bilo treba 
posredovati in tako je lahko zvečer 
sledilo brezbrižno petje in plesanje 
ob glasbi in obveznih sardelah ter 
pedočih. Skratka, bila je takšna 
Izola, kot jo imamo radi. Naša.

na varno z nevarnim
Akcija zbiranja nevarnih odpadkov 13. in 14. maj 2005

STARA ZDRAVILA in 
KOZMETIKA,
UPORABLJENO JEDILNO OLJE, 
ODSLUŽENA SVETILA,
RAZNE KEMIKALIJE,
BARVE, LAKI IN SPREJI

so zaradi svoje sestave nevarni odpadki. 
Preprečimo njihove škodljive učinke!

Nevarne odpadke, ki jih hranite doma, oddajte v 
POSEBNO DOSTAVNO VOZILO NA ZBIRNIH TOČKAH : 
v petek, 13. maja 2005
• od 12.00 do 14.00 ure: Šared, nad Lino
• od 14.00 do 16.00 ure: Malija, avtobusna postaja
• od 16.00 do 18.00 ure: Korte, pri zadružnem domu

v soboto, 14. maja 2005
• od 8.00 do 10.00 ure: Veliki trg, pri Ribiču
• od 10.00 do 12.00 ure: Veluščkova, Partizanska ulica
• od 12.00 do 14.00 ure: Ulica Proletarskih brigad, Jagodje
• od 14.00 do 16.00 ure: Ulica oktobrske revolucije, parkirišče pred blokom st. 27/a in 27/b

/P "Komunala" Izola

Zelena telefonska Številka 66 34 971 vam je na voljo za dodatna pojasnila o akciji zbiranja nevarnih odpadkov.
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Skupščina VK Argo

BOLI NAPORNO OD VESLANjA
Skupščina veslaškega kluba Argo je bila skladno s pričakovanji zelo burna. 
Spor, ki traja že leto dni, je klub razdelil na dva tabora: prvega sestavlja 
zdaj že stari upravni odbor, ki ga je vodil mag. Zlatko Keber, drugega pa 
dobrih petdeset staršev in otrok. Slednji so, nezadovoljni z vodenjem, pred 
časom zamenjali ključavnico v klubskih prostorih ter izvedli izredno ter 
redno skupščino kluba, ki pa sta bili z zakonskega vidika neregularni. 
Glede na nekakšno pat pozicijo, ki je zadnje pol leta vladala v klubu, je 
bila tokratna skupščina, sklicana s strani uradnega predsednika VK Argo 
Zlatka Kebra, toliko bolj pričakovana. Po štirih urah medsebojnih očitkov 
in manevriranja med zakonskimi prepisi, je klub dobil novo vodstvo.
Že sam začetek je množico staršev in otrok, ki so kljub razprtijam v 
klubu trenirali in sodelovali na tekmovanjih, dvignil na noge. Zlatko Keber 
je namreč uvodoma povedal, da je bilo upravnemu odboru z zamenjavo 
ključavnice onemogočeno normalno delo ter prisotne seznanil, da so na 
seji 4. 5. 2005 (dva dni pred skupščino) skladno s 14. členom statuta 
kluba izbrisali vse člane, ki niso plačali članarine. Tako je klub na osnovi 
tega kriterija imel le še štiri člane, ki so na skupščini edini imeli 
glasovalno pravico. Vendar je nasprotna stran predložila šop prijavnic, s 
katerimi se petinpetdesetih članov vpisuje v klub. Član (zdaj že bivšega) 
upravnega odbora Gregor Haus je izrazil dvom, ali je vpis članov na 
skupščini sploh možen ter se skliceval, da spričo neplačane naročnine ti še 
niso člani. Predloga Zlatka Kebra, da štirje člani kluba odločijo o novem 
datumu skupščine in v tem času izpeljejo običajen postopek prijave, je 
nasprotna stran zavrnila Ta je po dveumi razpravi vztrajala v trditvi, da 
so še vedno člani kluba, sklicujoč se na zadnji odstavek 14. člena statuta 
VK Argo, ki določa, da datum prenehanja članstva nastopi z dnem vročitve 
ali nadomestne vročitve sklepa članu kluba. Tega pa člani uprave niso 
naredili, saj nihče od izbrisanih članov ni prejel sklepa.
Na osnovi te ugotovitve in sprejetega sklepa o tem so začeli z 
obravnavanjem točk dnevnega reda. Upravni odbor zaradi razmer v klubu 
ni podal poročila o delu.Thdi nadzorni odbor ni pripravil svojega poročila, 
tega pa ni imela tudi disciplinska komisija, ker naj ne bi bilo primerov za 
obravnavo. Temu sta oporekala Keber in Haus, saj naj bi komisija 
vendarle delala, zato sta izrazila željo, da komisija pripravi poročilo o 
svojem delu. Po predstavitvi finančnega poročila slednjega tabor staršev ob 
očitkih o netransparentnosti delovanja klubskega vodstva ni sprejel in je 
zahteval revizijo poslovanja V že nočnih urah so nato izvolili nove organe 
kluba, katerega predsednik je postal Egidio Krajcar.
S tem naj bi se končal spor, ki je še najmanj koristil ugledu kluba z 
osemdesetletno tradicijo, še manj pa mladim tekmovalcem in tekmovalkam 
VK Argo, katerih število se je v letu dni prepolovila Že sam uvod v 
skupščino, ki bil bolj podoben gostilniškemu prerekanju kot zboru 
športnikov, je potrdil, da je dialog med obema stranema skorajda nemogoč. 
Smiselno bi bilo, da bi lahko strasti umiril kdo, ki je v občini zadolžen za 
dogajanje na športnem področju. To bi nenazadnje morali narediti že 
mesece pred skupščino. Tako pa so se stvari iztekle po opisani poti - 
upajmo le, da v korist veslanja.
Mag. Zlatko Keber: »Vsi zapleti so bili nepotrebni,če bi spoštovali 
zakonske akte in upravne postopke in če ne bi bile storjene napake, ki jih 
je ugotovila upravna enota. Pogovori z nasprotno stranjo so zastali, saj če 
ta nastopa s pozicije moči in z grožnjami, dialog ni več možen. Upam in 
želim, da bo novo vodstvo bolj skrbelo za zakonitost, kot je to poskušalo 
v preteklosti.«
Egidio Krajcar: »Končno se je v VK Argo zgodilo veslanje in ne 
politika.« (Branko Vuga)

KREK ZMAGAL V MUENCHNU
Slovenski mladinci so zelo uspešno nastopili na mednarodni veslaški regati 
v Munchnu, na kateri je tekmovalo kar 16 držav. Največjo senzacijo je 
pripravil Andraž Krek iz izolskega Arga, 
ki je v soboto zmagal med enojci, kar je 
prva slovenska zmaga v tej prestižni 
disciplini, po skoraj desetletju, ko je 
zmago slavil Luka Špik 
Argov uspeh je dopolnila Veronika 
Macarol, ki se je dopoldan, z zmago v 
predtekmovalni skupini, uvrstila v 
popoldansko finale in zasedla skupno 6. 
mesto. Od slovenskih posadk se je, poleg 
dveh Argovih čolnov v A finale uvrstil še BL 
Blejski dvojec brez krmarja in zasedel 5. Bi
mesto. Primorska vesla so zastopali še J M
veslač Koprskega Nautilusa Andrej '«
Pistotnik in veslači V.K.Piran, veslači ■P* >
V.KJzole pa tokrat niso nastopili. (I. B.)

TAJNIČINO POSLOVILNO PISMO
Po točko »obravnava poročil« je Zlatko Keber predlagal, da prebere 
odprto pismo dosedanje tajnice in blagajničarke kluba Laure Rehar. Ker 
to ni bila točka na izglasovanem dnevnem redu, so o tem glasovali in z 
29 glasovi proti, štirimi za in štirimi vzdržanimi, predlog zavrnili. Res 
je, da ni šlo za protokolarno zadevo, vendar bi ob upoštevanju vseh 
podanih mnenj po porabljenih štirih urah že iz spoštovanja do zdaj že 
nekdanje klubske sodelavke (ki se iz opravičljivih razlogov ni mogla 
udeležiti skupščine) porabili še vsega pet minut in prisluhnili tudi 
njenemu odprtemu pismu. Deseterico prisotnih je to vendarle zanimalo 
in ker verjamemo, da bi še koga, objavljamo pismo v celoti.

Žal zaradi mnogih (predvsem žalostnih) razlogov ne morem biti danes 
prisotna na tej težko dočakani skupščini, s katero se končuje tudi moje 6 
letno delo tajnice in blagajničarke. Veliko bi imela povedati, saj se je v 6 
letih zgodilo ogromno, mnogo ljudi je poskusilo s svojim delom prispevati 
k razvoju tega kluba in mnogo jih je žal tudi odnehalo in obupalo, 
vključno z mano, ki sem izgleda »rekorderka« v vztrajnosti, ampak na 
koncu moram dati prav gospodu Krajcarju, ki mi je rekel, da bomo na 
koncu vsi odšli, le on bo ostal. Prav je imel.
Zato mislim, da ni potrebno izgubljati besed in energije s 
pripovedovanjem kako je, kako je bilo in kako naj bi bilo, kdo ima prav 
in kdo nima. Jaz vem, ker sem to doživela, da sem že tretjič doživela isto 
zgodbo. Od leta 1998 dalje se ponavljajo sklepi izvršnih odborov ne 
glede na to, kdo so bili člani in kdo so bili predsedniki. Trikrat sem 
doživela prihod novega predsednika, ki je bil vsak oh in sploh, trikrat se 
je nato ugotovilo, da predsednik ni nič vreden, trikrat so člani kluba s 
podpisi sklicevali izredno skupščino, trikrat so se menjavale ključavnice in 
še in še. Čas je, da se zavemo, da je nekaj narobe.
Pred leti je prvič velik del članstva odšel in ustanovil nov klub. Takrat so 
potekali razgovori na vseh ravneh, a do dogovora ni prišlo. Danes vem 
zakaj in me sploh ne čudi, da se niso mogli sporazumel in danes vem, 
da so naredili prav, da so odšli, ker je bila to edina rešitev. Letos je 
spet odšla velika večina članov, odšli so v druge klube. Zakaj? Ker je 
bila to za njih edina rešitev. Žalostno a resnično.
Sama sem vsa ta leta z veseljem delala v tem klubu, ker je bil ne glede 
na vse kar se je zgodilo, to čudovit klub in čudoviti veslači. Večina od 
vas ve, da sem ogromno časa porabila v klubu in to samo zato, ker mi 
je bilo lepo in sem vse vlagala za napredek in razvoj tega kluba in 
imela pred neke cilje. Na začetku sem to začela delati, ker so moji otroci 
veslali, kasneje pa sem mislila odnehati, ko sta moji hčerki odšli na 
študij in nista več prihajali med tednom v klub. Pa ni bilo tako, ker ko 
sta moji hčerki odšli, sem spoznala, da imam še veliko otrok, na katere 
sem se zelo navezala in sem ostala med njimi. Rada sem bila med njimi, 
poslušala njihove komentarje, jezo in veselje. Poslušala sem jih, ko so 
prihajali k meni v pisarno in se izpovedovali o raznoraznih stvareh, se z 
njimi pogovarjala in se od njih marsikaj naučila, predvsem pa veliko 
nasmejala. Zagovarjala sem jih povsod: v šoli, pred starši in še marsikje, 
ker so bili zame najboljši otroci, ker so bili naši veslači in sem vedno 
rekla, da so nekaj posebnega. Moji cilji pa so bili, da bi imeli v klubu 
vedno veliko otrok, predvsem najmlajših, vsaj tri šolane trenerje, da bi 
Iztok Butinar dobil plačo Ministrstva, da bi Boštjan Božič šel leta 2004 
na olimpijske igre in da bi dobili resnega sponzorja. Vsemu temu smo 
bili zelo blizu, preblizu in nič od tega se ni uresničilo.
Da ne bom predolga in da se ne boste mojemu» materinskemu jokanju » 
preveč smejali, bom počasi zaključila. Na koncu bi se rada zahvalila 
nekaterim od vas, ki ste mi z nekaj besedami, katerih se mogoče niti ne 
spomnite, poplačali ves moj trud in neprespane noči in sicer gospe Silvi 
Božič, Boštjanu Božiču, Nikoli Molnarju, Jaki Vadnjalu in Ivanu Žulianiju 
ter gospodu Branku Pišlarju. Ravno tako hvala vsem zaposlenim na 
Centru za šport, gospodu Lucijanu Kozloviču in Veslaški zvezi Slovenije, 
gospodu Samu Prodanu ter vsem veslaškim klubom za vso pomoč in 
sodelovanje, katerega sem bila deležna vsa leta mojega dela. Zahvaljujem 
se tudi trenerju Igorju Božeglavu, ki je mojo hčerko pred leti zadržal v 
klubu in Iztoku Butinarju, ki je kar nekaj let prispeval, poleg nas staršev, 
velik delež k vzgoji moje hčerke Maje in nam pomagal ustvariti še enega 
dobrega človeka (Laura Rehar)
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Nogomet
2.SH1
Izola Argeta: Livar 0:1 (0:01
IZOLA - Mestni stadion, gledalcev 
100, sodnik Horvat (Lj.) 6,5.
Strelec: Gazibegovič (79)

Izola Argeta: Paal 6, G.Pahor 6,
Sirotič 6, B. Božič 6,5, Krajcar 6,5,
Šabič 6,5, Ostojič 6 (od 68. 
Bošnjakovič 6), Rastoder 6,5, Hanc 
6 (od 50. Batista 5,5), Čauševič 6,5,
Zebec 6 (od 56. Meš 6)..
Rumeni kartoni: Šabič, B. Božič 
Smola se izolskih fantov drži še kar 
naprej. Po katastrofalnem porazu v 
sredo v Lendavi, kjer jim je 
domača Nafta nasula kar sedem 
zadetkov, so v nedeljo doma 
pričakali Livar, ki je Izolo na 
znani tekmi treh avtogolov že 
premagal pred šestimi krogi. Pribac 
je tudi tokrat nekako skrpal 
enajsterico, ki pa se je proti 
favoriziranim Livarjem kar dobro 
obnesla. Slednji so izkoristili 
napako domačih deset minut pred 
koncem in jih zabetonirali na 
enajstem mestu, Factorja pa je z 
zmago proti Krškemu povečal 
svojo prednost pred Izolo na skoraj 
neulovljivo razdaljo.
Začetek tekme je sprva pripadel 
gostom, ki so v uvodnih minutah 
imeli nekaj možnosti za zadetek. Ti 
so kmalu vzpostavili ravnotežje na igrišču, 
čeprav so se njihove akcije večinoma 
zaključile še pred kazenskim prostorom 
Livarja. Igra je tako večino polčasa potekala 
pretežno na sredini igrišča. Proti koncu so 
domači nastopili podjetneje in bolj zaposlili 
obrambo Livarja. Tik pred odhodom na odmor 
je Čauševič lepo izvedel prosti strel, a je 
vratar Livarja dobro posredoval. Nadaljevanje 
je Livar začel bolj napadalno, a je izolska 
obramba vzdržala. Tudi domači so se večkrat 
pojavili pred nasprotnikovim golom, vendar so 
bili v dvobojih uspešnejši igralci Livarja. Sredi 
polčasa so imeli gostje idealno priliko z 
zadetek, ko je Paal odbil močan strel, Biščan 
pa je z nekaj metrov streljal čez gol. Gostje 
so stopnjevali napade, njihov trud pa se jim je 
obrestoval z edinim golom na tekmi. 
Gazibegovič je z dvajsetih metrov z 
nenevarnim strelom presenetil sicer 
razpoloženega vratarja Paala. Kljub solidni igri 
je tako precej pomlajena izolska ekipa 
zapravila dobro priložnost za drugi 
pomladanski remi in seznam porazov povečala 
na devet.

KAPUČINO

3.SNL-zahod
Avtoplus Korte: Jadran Dekani 4:2 (1:01
Igrišče na Maliji, gledalcev 150, sodnik 
Podgoršek
Strelci: 1:0 Malikovič, 2:0 Mujkič (54),
2:1 Čičič (60), 3:1 A. Baruca (71), 3:2 
Kneževič (75), 4:2 A. Baruca (90).
Avtoplus Korte: Horvat, Pucer, Stepančič, 
Furlanič, Serdinšek, Martinelli, Bašič, Stampfer, 
Božičič, Malikovič, Mujkič (od 64. A. Baruca). 
Trener: Ivan Patarič.
Kortežani so derbi začeli zelo podjetno in 
rezultat takšne igre je bil vodilni zadetek 
Malikoviča, ki je izkoristil izvrsten predložek 
Štampferja. Potem je gledalce ogrel še Mujkič 
z golom kakršne vidimo le na naj večjih 
srečanjih, nato pa so domači naredili nekaj 
napak in gostje so rezultat znižali. V
nadaljevanju je Andrej Baruca, ki je zamenjal 
Mujkiča dosegel še dva zadetka in Kortežani 
so spet v igri za visoka mesta. Res škoda, da 
so si privoščili tiste tri kikse v začetku 
drugega dela, sicer bi bili zdaj na vrhu 
tretjeligaške lestvice.

Rokomet
RD ISTRABENZ PLIRI:RK ATOM 
KRŠKO 26:23 [11:111
Istrabenz plini: Kevič, Cetin (5), 
Vidali, Muha (1), Radojkovič, 
Stepančič (4), Lukežič, Kleva An., 
Kleva Al. (5), Gregorič, Gomezelj, 
Čebular (3), Velušček,
Žeger (8)
Izolani so z zmago potrdili prvo 
mesto in napredovanje. Čeprav sta 
obe ekipi bili že B prvoligaši so
Izolani zaigrali na polno in se 
hoteli tudi maščevati za poraz v 
Krškem.
Pričeli so zelo dobro, 15 minut 
uspešno napadali in še boljše 
branili svoj gol (7:3). Nekaj
nezbranosti domačih so gostje 
izkoristili in tudi povedli. V tem 
obdobju ni bilo domačih za
prepoznati in s skrajnimi napori so 
do konca polčasa rezultat izenačili. 
Začetek drugega polčasa je zopet 
pripadel domačim igralcem. Vse je 
delovalo in razlika se je višala
(15:11). Slavje na tribunah se je 
pričelo in obe ekipi sta umirili 
tempo igre, zmagovalec je bil znan.
Ob zasluženem aplavzu je ekipa 
prejela pokal za prvo mesto. Ob 
vsem pa je potrebno povedati, da 
igra obeh ekip, vsaj tokrat, ni bila 
na nivoju bodočih prvoligašev. Obe 
ekipi čaka še veliko dela in seveda 
tudi kakšen nakup. Praznovanje se 

je nadaljevalo s pravo zabavo, igralci pa so vse 
prisotne prijetno presenetili, ko so se kot pravi 
manekeni pojavili v “veštitih”. Ob dobri hrani 
(Delmar) in pijači je nebo razsvetlil tudi pravi 
ognjemet (Voyki&).

Sportmaestralovke državne prvakinje
Mlajše deklice A Sportmaestrala so prejšnji 
konec tedna v dvorani Golovec v Celju osvojile 
naslov državnih prvakinj v letošnji tekmovalni 
sezoni. V prvi tekmi so varovanke trenerja 
Toneta Bariča premagale ekipo ŠD Polje z 
rezultatom 14:10. V drugi tekmi so premagale 
ekipo “Športne šole Katje Kurent” iz Zagorja z 
rezultatom 14:12. V odločilni tekmi za prvo 
mesto pa so premagale še domače igralke Celeie 
Celje z rezultatom 16:14.
Za ekipo ŠD Sportmaestrala so nastopile 
naslednje igralke: Rebeka Fink, Eva Zorko, Tina 
Bajič, Kristina Petrinja, Tina Jerman, Monica 
Kapun, Nika Djuranovič, Tami Božič, Nea 
Karlovič, Lea Rojc, Tijana Margetič, Polona 
Barič, Monika Skrlič-Cuder in Hana Marinič. 
Obalne igralke so imele v svojih vrstah tudi 
najboljšo igralko in strelko finalnega turnirja 
Polono Barič.
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Rokometaši Izole so uspešno zaključili tekmovalno 
sezono. Prvo mesto tako ni več presenečenje. Tisto malo 
napak se je sedaj pozabilo in vsi jim morajo priznati da 
ekipa ima kvaliteto. Tudi zaključna fešta je bila 
primerna rangu, sedaj pa vsaj za upravo prihajajo težki 
časi, priprave na IB ligo. Konkretnih rešitev seveda še

nimajo, vse bo namreč odvisno od denarja. Tudi, če bi 
ekipa morala takoj nadaljevati prvenstvo v IB ligi bi 
marsikomu lahko parirali. Drži, da v tej sestavi deluje 
najboljše le prva sedmerka, pri zamenjavah pa je preveč 
nihanj. O nakupih ali imenih sedaj lahko samo ugibamo, 
slišati pa je, da je možen tudi kakšen odhod. Stvari so 
morda še malo pod vtisom prvega mesta, nekaj predaha, 
resne stvari bodo še prehitro prišle.
Veliki met ni uspel samo rokometašem, prijetno so 
presenetili tudi balinatji. Nastop v super ligi so pričeli z 
dvema zmagama. Več kot obetavno, tudi bojazen o 
izpadu je tako odveč. Ekipa ni doživela bistvenih
sprememb, kar samo potrjuje, kvaliteto izolskih
balinarjev.
Tudi pogovor, ki smo ga pred tednom opravili s 
trenerjem Pataričem dobiva pravo težOj ekipa Kort se 
uspešno prebija proti sredini lestvice. Zal pa se temni 
oblaki zgrinjajo nad izolske nogometaše. Izpadu se žal 
ne morejo izogniti. Morda res ni vmesno vprašanje, 
komu so namenjene površine z umetno travo, bodo pa

izolski nogometaši najbolje “opremljeni” tretjeligaš. 
Krivulja uspeha je včasih tudi nesorazmerna, nogometaši 
to poznajo.
Za novo pridobitev v telovadnici Livade se moramo 
zahvaliti plesalcem. Njihove barve in gracioznost so 
zazibale tudi precej tujcev.
Sicer pa je maj izredno prijazen mesec, tudi veslaške 
razprtije se umirjajo, novi predsenik pa je moral 
odveslati eno najtežjih regat. Upam, de se vode res 
umirjajo in bodo veslači našli zopet stare poti slave. 
Voda se še vedno peni pri jadralcih. Seveda nisem 
dovolj podkovan v stvari, vendar je večina le tista 
katera odloča. Jemanje pravice, predvsem pa trkanje 
vedno najbolj občutijo športnild pa čeprav sploh ne 
vedo zakaj gre. Pogledi so res različni, preveč 
demokracije pa športu prej Škoduje kot koristi.

www.golcIenindex.com
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NAMIZNI TENIS
FMNK IN FAIORIČ ZMAGOVALCA
V soboto je v Arrigoniju potekal 9.klubski turnir. V zanimivih in precej
izenačenih dvobojih je v moški kategoriji zmagal Simon Frank pred 
Kristjanom Ludvikom in Luko Argentijem. Pri dekletih je bila najboljša 
Kristin Fatorič, druga je bila Alenka Ačimovič, tretja pa Maja
Grizelj.Pri mlajših kadetih je bil najboljši Marko Rončevič, drugi je bil 
David Škeijanc, tretji pa Miha Štihovič. Vita Vatovec je bila tudi tokrat 
najboljša pri mlajših kadetinjah pred Laro Zakrajšek in Majo 
Milenkovski.

AARIGONIZ NAIVEC TEKMOVALCI
V nedeljo je v Velenju potekal 2.TOP turnir RSlovenije za mladinke in 
mladince. Največ poklicanih tekmovalk in tekmovalcev je imel ravno 
NTS Arrigoni in to kar sedem, kar je nedvomno lepo priznanje za 
uspešno delo. Najbolje se je uvrstila Kristin Fatorič, ki je letos prvič 
nastopila v prvi kvalitetni skupini in med osmimi tekmovalkami osvojila

5. mesto. V drugi kvalitetni skupini je Petra Kukovec osvojila 3. mesto 
Marika Jauševac je bila sedma, Nika Marušič pa osma. V tretji kvalitetni 
skupini je Alenka Ačimovič osvojila 7.mesto.

Pri mladincih je Gregor Vukovič prvič nastopal v drugi skupini in 
osvojil 8. mesto. V tretji kvalitetni skupini je nastopil Simon Frank in 
tako kot na prvem TOP turnirju osvojil 4. mesto. Škoda, da mu v petem 
letu ni uspelo zmagati Rosca iz Velenja pri vodstvu 10:8, saj bi bil s to 
zmago prvi v skupini.
Večina jih je turnir odigrala nekoliko slabše od mest, ki jih zaseda na 
državnih lestvicah. Svetla izjema je bila le Kristin Fatorič, ki je s petim 
mestom popolnoma upravičila pričakovanja.

DVE ZMAGI IN PRVO MESTO
Izolski balinarji so nepričakovano dobro začeli tekmovanje v superligi, kjer 
so letos novinci. V prvi tekmi so namreč v gosteh premagali Bistrico, v 
nedeljo pa doma Brdo in so tako skupaj s Hrastom v vrhu prvenstvene 
lestvice. Bistrica:Jadran Izola 10:12 / Jadran Izola.Brdo 14:8

KOLESA: holland, trekking, MTB Scott, Trek, GT, 
Fullsuspension kolesa, otroška aluminijasta kolesa Aurora, 
tandemi, zložljiva kolesa Di Blasi, BMX kolesa, Pony kolesa, 
tricikli za odrasle...
ČELADE: Shain, Rem line, otroške Disney; posebno 
zapenjanje, enostavna nastavitev velikosti
FITNESS ARTIKLI: sobna kolesa, orbitreki, fitness 
naprave, spin bike, uteži, klopi za trebušnjake...
STORITVE: servis, koles, skirojev, rolerjev, rent a'bike, 
hitri servis, prevzem in dostava koles na dom...
UGODNA PRODAJA: Staro za novo, gotovinski popusti, 
več kot 50 modelov koles v akciji
OBROČNO ODPLAČEVANJE: na 6 mesecev brez 
obresti in 12 mesecev min. obrestna mera

URNIK SERVISA IN TRGOVINE: NON-STOP od 8-19h
RITOŠA, Kajuhova ulica 28, Izola, tel./fax: 05/6415-337, 6401-240

Avtomobilizem
JEREBU ŽE DRUGIH NAJ SLOVENSKI RALLV
Ekipa Dunlop OMV Racinga je 
znova odprla šampanjec za novo 
zmago. Tokratna je še posebej 
pomembna in prestižna, saj sta 
bila Andrej Jereb in Miran 
Kacin najhitrejša na 28. Hella 
reliju. Vodila sta od štarta do 
cilja in si tako suvereno nr: 
privozila drugo letošnjo zmago. &
Ta zmaga pa je tudi deseta g|: 
slovenska zmaga v zgodovini ®§
Hella relija! yj
28. Hella reli je bil prvi h j 
vrhunec slovenske
avtomobilistične sezone, zato je ii 
bil nastop ekipe Dunlop OMV 
Racing še toliko pomembnejši. ’ ’
Zmaga na tem reliju je vedno
pomenila še nekaj več: na eni strani zaradi odmevnosti, zgodovine in 
prestiža relija, na drugi strani zaradi številne publike, ki se je letos 
znova zbrala ob progi relija. V takih razmerah je vedno lepo zmagovati, 
še posebej na močni mednarodni prireditvi, ki je štela tudi za FIA 
vzhodno-evropski reli pokal s koeficientom 5 ter pokal Mitropa.
Andrej Jereb in Miran Kacin sta se zavedala moči konkurentov, zato sta 
se za prvi dan relija resno pripravila. Kot to najbolje zna, je Andrej 
namreč že na prvi hitrostni preizkušnji vozil zelo odločno in tako dal 
tekmecem vedeti, da bo rumena impreza tokrat še posebej hitra. Že po 
treh hitrostnih preizkušnjah je bila njuna prednost okrog treh minut, 
kasneje pa se je povzpela na minuto. Jasno je bilo, da lahko zmago 
prepreči le napaka, ali pa tehnična okvara. Žato se je celotna ekipa 
Dunlop OMV Racinga tudi na drugi dan relija pripravila zelo resno. 
Čeprav je bilo na idrijsko-cerkljanskem koncu na sporedu le še pet 
hitrostnih preizkušenj, so bile le-te zelo dolge in pasti so prežale 
praktično povsod. Jereb in Kacin sta drugi dan relija vozila zelo 
konstantno, nista hotela preveč napadati, hkrati pa sta mimo kontrolirala 
tekmece. Slednji jim tokrat resnično niso bili kos in zmaga niti enkrat 
ni bila vprašljiva.
Po skupno 16 hitrostnih preizkušnjah je bil seveda čas za slavje. Najbolj 
je pomembna druga letošnja zmaga v slovenskem reli prvenstvu, s 
katero sta se Andrej in Miran utrdila na prvem mestu skupnega seštevka. 
Prav tako veseli dejstvo, da je bila to jubilejna deseta zmaga slovenske 
posadke v zgodovini Hella relija. Andrej Jereb je tako ponovil lanski 
uspeh, vsi pa si seveda le želimo, da s tem uspehov še ni konec. Že 
čez dva tedna bomo nastopili na reliju Interspeed v Srbiji in Črni Gori, 
tudi ta reli pa bo štel za FIA reli pokal s koeficientom 5

NEMARNIK-FOfiKAl IZVRSTNA OSMA
Druga »izolska« posadka, Tom Nemamik in Miloš Počkaj sta od nastopa 
na letošnjem Rallyju Hella pričakovala več, kot sta iztržila na prvem 
nastopu sezone pred mesecem dni v Avstriji. Podlaga na 16. hitrostnih 
preizkušnjah je bila, kljub nekaterim krajšim makadamskim odsekom, za 
njun Peugeot 206 S1600 veliko primernejša, zato sta nastop pričakovala 
z zmernim optimizmom. Že od prvih kilometrov dalje sta to tudi 
dokazovala, saj so bili zaostanki za najboljšo posadko bistveno manjši. 
Poznala se je tudi navoženost, saj je bilo za njima že 200 kilometrov 
dirkanja. Po odličnem začetku sta hitro tudi nadaljevala in končala prvi 
dan dirke na S.mestu z minimalnim zostankom za nekaj posadkami pred 
njima. To je obetalo zanimivo borbo drugi dan rallyja. Nato pa sta se v 
nedeljo kar dvakrat sukala na progi in tekmeci so izkoristili ponujeno in 
se oddaljili. Bilo je še nekaj težav z izbiro pnevmatik, toda končno 
7.mesto v mednarodni konkurenci in 6.med domačimi posadkami je 
rezultat, s katerim sta bila Tom in Miloš zadovoljna.
Tom Nemamik : Na nastop smo se dobro pripravili in z izidom sem, 
glede na to, kar se je dogajalo dva dni, kar zadovoljen. Vedeti moramo, 
da so bili praktično vsi moji neposredni tekmeci v veliki prednosti 
zaradi poznavanja hitrostnih preizkušenj. Na tej dirki so že večkrat 
nastopili, jaz pa sem po njih prvič peljal lani, pa še to le do odstopa. 
To pomeni, da sem po HP Vojsko in Cerkno sploh prvič peljal s 
tekmovalnim avtomobilom, ki ga zdaj že kar dobro poznam tako, da 
računam, da bomo v nadaljevanju sezone še konkurenčnejši.
Tom Nemamik in Miloš Počkaj sta na 28.rallyju Hella osvojila še drugo 
mesto v konkurenci S1600 kit car dirkalnikov in tretje med avtomobili s 
pogonom na le en par koles. Zdaj ekipo že čakajo priprave na naslednji 
nastop. Čez mesec dni bomo dirkali na domačem terenu, saj je na vrsti 
Rally Koper. (AS Motorsport - INT Racing Team)
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Jadranje
SO ZMAGAH l«DHt[CI ALI JAHTAŠI
Sobotna skupščina Jadralne zveze Slovenije je bila maratonska, saj se je 
zavlekla pozno v noč, po številnih proceduralnih zapletih pa se je 
razpletla z odstopom v.d. predsednika strokovnega sveta Slavka Žbogarja 
in z napovedano ponovno kandidaturo dosedanjega predsednika Janka 
Kosmine, ki je odstopil pred dvema mesecema.
Proti vodilnim možem Jadra Koper, Burje Izola in Sidra Maribor, ki so 
na nek način prevzeli vodenje Žveze so se uprli predvsem olimpijci in 
znani jadralci na čelu z Dušanom Puhom, seveda pa ne bi bili posebej 
uspešni, če jih ne bi z zahtevami po doslednem spoštovanju pravilnikov 
in statuta, podprli predstavniki takoimenovanih jahtnih klubov. Slednji so 
tudi največ prispevali k sprejetju sklepa po katerem ni moč nobenemu, 
v zvezo že sprejetemu klubu, odreči glasovalne pravice, pripravljen pa 
je tudi predlog spremembe statuta po katerem naj bi vsak od 55 članov 
Zveze imel po en glas.
Kategorizirani vrhunski jadralci so izrekli mnogo pohval na delo 
strokovnega sveta, ki ga je vodil Zvonko Bezič in ob katerem so v 
zadnjih treh letih dosegli izvrstne rezultate in olimpijsko medaljo. 
Pripombe v.d. predsednika, Slavka Žbogarja pa so šle predvsem v smeri 
prevelikega zapravljanja denarja, saj naj bi ostali jadralci in 
spremljevalci v primerjavi z Vasilijem za sodelovanje na olimpijadi 
porabili veliko več denarja. (Vasilij namreč ni živel v jadralski hiši 
ampak posebej s svojim trenerjem in še nekaterimi laseristi). Poleg tega 
so očitali Beziču in Kosmini, da sta denar delila po svoji naklonjenosti 
in da bi morali denar za nastope vrhunskih jadralcev in reprezentantov 
dobiti klubi, ne pa neposredno tekmovalci. Končno pa so Strokovnemu 
svetu zamerili tudi to, da se po olimpijadi ni več sestajal in so zaradi 
tega zamujali z nekaterimi prijavami. Vsekakor pa so udeleženci 
skupščine z večino podprli vrnitev Beziča na čelo strokovnega štaba, 
zagotovo pa bodo podprli tudi morebitno vrnitev Janka Kosmine na 
mesto predsednika JZS.

ŽBOGAR 2. HA SVITOVHI RANG LESTVICI
Mednarodna Jadralna zveza ISAF je po prvokategomi regati v 
Hyeresu v četrtek objavila osveženo rang lestvico. Največji preobrat se 
je zgodil v razredu laser, kjer je doslej vodilni Brazilec Robert Scheidt 
zdrsnil na 3. mesto, namesto njega pa je prestol zasedel Britanec Paul 
Goodison. Med obema se je znašel Izolan Vasilij Žbogar, ki mu je skok 
s 5. na 2. mesto uspel po odličnem 6. rezultatu v Franciji in je s tem 
dosegel najvi^jo uvrstitev v svoji dolgoletni karieri. Žbogarja od vrhunca 
ločijo le slabe 3 točke zaostanka, ki jih bo imel priliko nadoknaditi 
konec maja na elitni regati v Medembliku, kjer je lani zmagal.

PIRANČANI SE SPOMINJAJO IZ01ANA
ŠKID Jaz sem Najboljši v sodelovanju z JUDO KLUBOM PORTOROŽ 
organizirata prireditev ob svetovnem dnevu družin. Prireditev bo 
potekala na Tartinijevem trgu v Piranu, po naslednjem dnevnem redu:
1. Lov na zaklad, štart ob 9.00
2. Tek Ivo Lazar 2005,štart ob 10.30
3. Tek med zvenenjem, štart 12.00 in 12.15
4. Razstavo fotografij z naslovom PIRAN
5. Zgodovinsko delavnico (stare knjige, stari spisi...)
\/|pp infrArtnopii nn \\r\\r\\j ci '»li rvt rui Ožil 70 __________________

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

z-1

_ Portorož

^SBSBsnan^

INTERNAUTICA 2005
Sicer pa se Jadralna zveza Slovenije se tudi letos predstavlja na 10. 
jubiljejnem mednarodnem salonu navtike Intemautica 2005. Na 
razstavnem prostoru, ki se nahaja v hali A si lahko ogledate vse jadralne 
medalje iz leta 2004 med katerimi kraljuje olimpijski bron Vasilija 
Žbogarja.
Sicer pa je letošnji jubilejni, 10. mednarodni salon navtike Intemautica je 
slavnostno odprl minister za promet Janez Božič. Na sejmu, ki bo v 
portoroški marini trajal do 15. maja, se bo na okoli 8000 kvadratnih 
metrih pokritih razstavnih površin in več kot 20.000 kvadratnih metrih 
razstavnih površin na prostem predstavilo rekordnih nekaj manj kot 250 
razstavljavcev, ki bodo na ogled postavili prek 300 motornih in športnih 
čolnov, jadrnic in motornih jaht. Med razstavljenimi plovili bodo v 
Portorožu svetovno premiero doživela plovila cranchi mediterranee 47, 
elan power 42, westerly GK 35, petronio lobster 42, bavaria 39 cruiser 
in x-yachts 37.
Ob sejmu bo v Piranu tudi srečanje starih bark Oldtimer, društvo za 
ohranjanje pomorske dediščine Portorož bo predstavilo zgodovinsko 
potapljanje, v okviru prireditve bo tudi predstavitev delovanja 
avtomatskega plovila za izvajanje okoljskih meritev, predavanje o 
upravljanju kriznih stanj na morju ob izlitju nafte ali drugih škodljivih 
snovi, primerjava in ugotavljanje točnosti elektronskih kart v obalni 
plovbi ter prikaz in pomen uporabe pomorskih komunikacijskih sistemov 
na morju. Zadnje tri dni prireditve bodo pripravili tudi tekmovanje z 
vodnimi skuteiji Intemautica Alpe Adria Cup, na petih jadrnicah Bavaria 
35 Match pa se bodo jadralci v četrtek in petek na regati Nokia Cup v 
Piranskem zalivu pomerili za pokal Intemautice.

Športni ples
KATARINA HRVATIN VICEPRVAKINJA
Skoraj vsi člani plesnega kluba Titty dance so si v soboto 07. maja na 
državnem prvenstvu, ki ga je organizirala plesna šola Urška na 
Gospodarskem razstavišču v Ljubljani, ) v hip hop-u, electric boogie-ju 
in break dance-u priborili pravico nastopa na uradnih tekmovanjih IDO 
za leto 2005.
V kategoriji hip hop solo pionirke si je v fianalu Katarina Hrvatin 
priplesala odlično 2. mesto, Urška Umer 6. mesto; Erin Lovrečič je pa 
za las ušlo in si je tako delila 8.-10. mesto še z dvema tekmovalkama.
V kategoriji hip hop pari mladinci sta v finalu Majda Karajkovič in 
Marlena Mogorovič zasedli 8. mesto, zato sta se Dejan Gregl in Mitja 
Ramšak pri parih članih povzpela malce višje na 4. mesto. Petra Čoga in 
Mirna Veselinovič sta ubranili naslov državnih prvakinj v kategoriji break 
dance pari člani, kot solist je Iztok Bukošek odnesel domov 2. mesto, 
Matjaž Ogrin pa sije delil s sotekmovalci 5.-8. mesto. Super, a ne...
Tako se bodo Katarina, Urška, Erin, Majda in Marlena, Dejan in Mitja 
ter Iztok odpravili na evropsko in svetovno prvenstvo in zastopali 
Slovenijo z njihovim znanjem (od 16.06. - 19.06. 2005 v Graz-u 
/Avstrija). Za break dance pare, tako pionirje, mladince in člane pa od 
01.01.2004 dalje ni več razpisanih uradnih tekmovanj, ker se z tovrstno 
kategorijo ukvarja premajhno število plesalcev, zato si bosta Petra in 
Mirna svetovno elito (soliste in male skupine) ogledali in se naprej učili 
novih plesnih kombinacij.
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Ne le rokometni pogovori

SLAVJE OB ZMAGI JE MIMO, KAJ PA ZDAJ?
Izolski rokometaši so več kot opazno proslavili povratek v 1 B. ligo, 
še nekaj dni jim ostane za slavje, potem pa se bo treba vprašati kako 
in kaj. Nastopanje v višjem rangu tekmovanja je zahtevnejše, tako 
organizacijsko kot finančno. Denarja pa v Izoli ni ravno na pretek in 
zato jih čaka temeljit premislek in nekaj pomembnih odločitev. O tem 
in o težavah izolskega športa sploh smo se pogovarjali s trenerjem in 
predsednikom kluba.
Vlado Hrvatin, trener

je ocena preteklegaKakšna 
prvenstva?
- Seveda pozitivna , predvsem zaradi 
prvega mesta. Osebno sem računal na 
tretje mesto, to pa predvsem zaradi 
odhoda nekaterih igralcev (Ropotar, 
Muha, Škrbič, Kramar, Petrinja) 
Prvenstvo smo pričeli dobro, odigrali 
smo 17 prijateljskih tekem. V 
prvenstvu smo zmagovali. Igralci so 
vestno trenirali, tempo iger je bil hiter, 
žal smo zaradi tega delali včasih tudi 
preveč tehničnih napak. Drugi del 
prvenstva so nas pestile poškodbe, 

igralci pa so imeli tudi šolske obveznosti. Kot sem dejal so bili 
treningi naporni, toda igralci so dobili izkušnje tako, da je vsak 
reševal igralne probleme. Mislim, da so dobili pravo zmagovalno 
miselnost, statistično smo vsako ekipo premagali za 12 golov. 
Največji napredek so igralci napravili v disciplini, saj je bilo v 
primerjavi z drugimi prvenstvi malo izključitev zaradi ugovarjanja 
sodnikom.Pomembno je tudi to, da je razigravanje pokazalo, da je 
zahodna skupina močnejša od vzhodne in tako prvo mesto še pridobi 
na teži.
- Kako pa boste krenili v novo prvenstvo 05/06?
- Kot trener si želim, da bi ekipa dobila nekaj okrepitev. Trenutni 
kader ni slab, manjkata pa nam dva zunanja igralca in desno krilo. 
Lahko povem tudi imena : Škrbič, Vukovič. Seveda pa se moramo še 
o vsem pogovoriti. Moje trenerske ambicije so visoke,to pa seveda 
pomeni, da mora tudi ekipa prevzeti več obveznosti, več treningov, 
kar pa seveda pomeni tudi več dela za upravo. Tudi obstanek v l.b 
ligi tako ne bi bil vprašljiv, pridemo lahko do sredine lestvice. Lahko 
pa se tudi zgodi, da prevzamem eno od nižjih selekcij in skušam 
tako pomagati. Morda pa o vsem razmišljam malo prezgodaj, nekaj 
časa, da se euforija poleže, predvsem pa mislim, da bo vse odvisno 
od uprave in sredstev, ki bodo na razpolago.

Vlado Lukežič, član upravnega odbora
- Kakšna pa je vaša ocena preteklega prvenstva?
- Na kratko, zelo uspešna. Cilje smo 
dosegli, prvo mesto članske ekipe je na 
vse doživeto res uspeh. Seveda smo 
napredovanje planirali, toda ekipa je 
imela kar nekaj problemov, poškodbe, 
šolske obveznosti. Moram povedati, da 
so igralci pravi amaterji, veseli pa 
pozitivno razmišljanje, predvsem pa je 
vse bilo brez pritiskov. Žal so vse 
stvari pogojene z denarjem, res imamo 
pokrovitelja, vendar je za ves pogon 
premalo. Ob članski ekipi so mladinci 
tudi obranili prvo ligo, nekoliko več 
smo pričakovali od kadetske ekipe, 
ekipa starejših dečkov je tudi dosegla
zastavljene cilje, morda je najslabše pri ekipi mlajših dečkov. Vsi 
verjetno potrebujejo nekaj časa, dobro deluje rokometna šola, toda iz 
Lucije in Pirana je kasneje težko voziti igralce. Več sodelovanja smo 
pričakovali od sosedov iz Kopra, morda bi tudi oni morali igralski 
kader kaliti v nižji ligi. Taka pomoč bi nam še kako koristila. Če se 
vrnem k financam, skušali bomo nekako nagraditi igralce, toda 
ponavljam, naj bo to zaenkrat le obljuba, za katero ne vem koliko bo 
»težka«.

- Upravo čakajo zahtevne naloge za nastopanje v višjem rangu 
tekmovanja?
- Računamo, da bodo vsi igralci ostali. Tako predvidevam , da bi 
tudi v l.b ligi imeli vidno vlogo. Težko bo, če ne pridobimo novih 
partnerjev pri financah, ojačati pa moramo tudi upravni odbor z 
novimi člani.Seveda se je najprej potrebno pogovoriti s trenerji in 
igralci. Do sprememb bo zagotovo prišlo. Želje so povezane tudi z 
novimi igralci, nismo še sicer vzpostavili kontaktov. Veliko 
pričakujemo od Kopra, mislim, da bi nam lahko pomagali. V izogib 
problemom se bomo jasno dogovorili, kako in kaj. Obljubili bomo 
samo tisto, kar lahko realiziramo. Morda bo tudi kaj nejevolje, toda 
stvari bodo čiste. Sicer pa so dejavnosti vsega društva še vedno v 
polnem teku.

SLOVENIAN OPEN V LAHNO IN KLASIČNIH RITMIH
Tokratni Slovenian Open je bil zagotovo 
drugačen od prejšnjih, če ne drugače zaradi 
prizorišča, saj so se plesalci tokrat preselili 
v modernejšo in zdaj tudi s tribunami 
opremljeno telovadnico osnovne šole Livade.
Ta se je pokazala kot zelo primemo
prizorišče takšnega tekmovanja, ki ga je 
plesni klub Fredy tudi letos pripravil do 
zadnje podrobnosti brezhibno, z izjemo 
opozorilnih tabel, ki jih je bilo premalo in 
tako so nekateri plesalci malo tavali po 
Izoli, preden so našli omenjeno dvorano.

Sicer pa je bila 
udeležba rekord
na, saj je nasto

pilo kar 350 parov iz 31 držav, prišli pa so 
celo iz oddaljene Japonske. V dveh večerih so 
se plesalci pomerili v latinskoameriških in 
klasičnih plesih, tekmovalno pa so bili uspešni 
tudi slovenski plesalci, saj so kar trije pari 
prišli v finale. Tudi organizatorji niso bili 
nezadovoljni. Glede na to, da je vsak 
tekmovalec plačal kar dobro prijavnino so 
prireditev tudi finančno zagotovo spravili pod 
streho.
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Petek, 13. njaja ob 20.30 -Kulturn^Jom Izola

TRUBACI
(Guča)

"Zlata trobenta 2000 in 2002"
vstopnice so v prodaji v galeriji Alga Izola od 10.00 do 12.00 ter od 18.00 do 20.00 

ter uro pred koncertom na blagajni Kulturnega doma
Sobota, 14 maja pb 20 uri - Manzolijeva pal^ v Izoli

LITERARNI VEČER
Predstavila se bo Literarna skupina iz Itaiijanskle skupnosti »G. Tartni« iz Pirana, z delom:

»PIRAN FRA TERA SIEL E MAR«
Prireditev organizira Skupnost Italijanov “ Pasquale Besenghi dcgli Ughi” iz Izole.

Vstop prost.

^ Vljudno vabljeni na otvoritev razstave

Sarm italijanske mode
Predstavitev 60 kreacij italijanskih modnih oblikovaicev, ki so ponesli sloves italijanske mode v svet
v četrtek, 19. maja 2005 ob 20.00 uri v Manziolijevi Palači v Izoli.

Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola / Italijanski inštitut za kulturo v Sloveniji / Univerza na primorskem

RAZSTAVA V GOSTINSKI SOLI
V knjžnici Srednje gostinske in turistične šole Izola že vrsto let pripravljamo v mesecu 
maju srečanje z umetnikom v sodelovanju z galerijo Insula. Letos se nam je s svojimi deli 
predstavila akademska kiparka 
Alenka Vicelijo. Najprej nam je 
vodja galerije Insula Dejan 
Mehmedovič orisal razvoj 
kiparstva skozi zgodovino v smislu 
funkcije - kam smo ga postavili in 
kakšne oblike je. Ena od možnosti 
je tudi porcelan, ki so ga izumili 
Kitajci v 6. stoletju, v Evropi pa 
so ga ponovno odkrili v 18. 
stoletju. Uporablja se v kiparstvu v 
smislu kipa ali kot podlaga za sliko in na tej točki nam je svoje "slike" iz porcelana 
predstavila kiparka. Srečanja se je udeležilo okoli 60 dijakov in občudovalo razstavljena 
dela. / Lučka Jevnikar

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno, liIbrIis

kjer si knjige lahko v miru pogledate, ob 
knijgahv posedite in se o njih pogovorite. 
Vašim željam bomo toplo prisluhnili in vam 

želene knjige tudi naročili.
Vsak četrtek, ob 18. uri lahko otroci 

prisluhnejo pravljici. Po pravljici pa 
ustvarjajo razne izdelke in se pri 
tem prijetno zabavajo.
Obiščite nas od ponedeljka do petka 
od 9.00 do 12.00 ure in od 16.00 

o do 19.00 ob sobotah od 9. do 13. ure
ali na spletni straniwww.libris.si.

Izola / Manziolijev trg 6, Izola / (05) 64 00 135

DPM Izola Otroška delavnica "Zvezdice"
Gorkijeva 8, Izola

V SOBOTO BOMO KUHALI...
Vabimo vse otroke na kuharske/slaščičarske delavnice vsako soboto od 
10. - 13. ure. To soboto, 15.5.2005, bomo delali rolade z našo kuharico 
Rajko Pevec, in se seveda tudi posladkali. Vabljeni pa ste seveda tudi 
vsi starši!_______________________

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

obvešča vse otroke, ki ste se v Tednu knjige udeležili keramične 
delavnice pri akademski slikarki Fulviji Grbac, da so vaši sončki, lunice, 
pujski in drugi izdelki iz gline že pečeni in vas lepo zaviti čakajo pri 
knjižničarki v pravljični sobi,_____________________________________________

galerija ALGA
»Krpanke«

razstava del avtorice

Nevenke Žlender
Galerija Alga / 10.00- 12.00 18.00-20.00 / 
sobota 10.00-12.00 / tel.: 641 84 39

Zveza društev slovenskih likovnih umetnikov 
in Društvo likovnih umetnikov Insula 
vabita na ogled skupinske razstave
Majski salon

SLOVENIJA 2005
v Manziolijevi palači v Izoli
v Galeriji Insula v Izoli ■ ...
v Pretorski palači v Kopru in v Pečaričevi galeriji v Piranu lAAj ’

Pri projektu sodelujejo poleg ZDSLU in DLU INSULA tudi COMUNITA' AUTOGESTITA DELLA 
NAZIONALITA' ITALIANA Dl ISOLA - ITALIJANSKA SAMOUPRAVNA NARODNA SKUPNOST IZOLA 
GALERIJA HERMANA PEČARIČA in MESTNA OBČINA KOPER.

Novi ateljeji: prizorišča sodobne likovne ustvaijalnosti
Galerija Meduza Koper in Palača GravisiKoper 
13.05.2005 ob20.uri
V programu, s pričetkom v Galeriji Meduza, bosta 
nastopila koreografinja in plesalka sodobnega plesa 
Nataša Tovirac in igralec Branko Jordan

Mateja Benedetti:Rosacandida,
sodobno oblikovanje unikatnih oblačil in tekstilij

'• » PIERRE KLOSSOVVSKI
RISBE 1954-1992

GALERIJA LOŽA KOPER, 29. APRIL-10. JUNIJ 2005 
jr

Hommage Pierru Klossovvskemu ob stoti obletnici rojstva

Andraž Šalamun
Slike / Dipinti 
2004-2005

Na sedežu Banke Koper /

KINO ODEON .«Rki„'
12.in 13.05. ob: 19.00 In 14. in 15.5. ob 21.00 ler 16.5. ob 19.00
PREPOVEDAN DOTIK Režija:nKassell
12.-13.5.ob21.00 ter 14.-15.5.ob19.00
ANGEL NA D E S NI - FAMnnSHATAr Kini Rezila: Jamlsbed Umsonov
B?lS?dna l(0|1,0lllllll'i*a, |1,,ll srB*',nlB s Tadillilsiansldni filmom: osrednja Azija se prebila

16.5.ob21.00 In 17.-18.5.ob 18.30 STARI - 0LDB0Y Režija:Chan-mookPark 
Odsvetujemo mladim in občutljivim obiskovalcem!

17.05. Ob: 2100 FIlMVtlVO v
FILM PRESENEČENJA!
18.-20.05. ob: 21.00 DESPRAD0 TO NIC leiiia: liri: Mule, Varja dičtiilt laina 1 JJlai; liraiiliiditii

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure
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Razstava keramičnih izdelkov v Mestni knjižnici
v v

MAGIČNO ŽIVOPISNA BITJA SAPANE GANDHARB
Nepalko Sapano Gandharb je želja po znanju pripeljala iz daljne 
domovine v Slovenijo, kjer že četrto leto živi v Piranu. Tu 
obiskuje šolo in oblikuje keramiko. Prva znanja s tega področja 
si je pridobila v ateljeju Mire Ličen Krmpotič in Igorja 
Krmpotiča. Oblikovanja keramike se je zatem učila še pri 
Apoloniji Krejačič v Piranu in pri Ines Kovačič v Ljubljani. Je 
članica Društva oblikovalcev keramike in lončarjev Slovenije, ki 
ima svoj sedež v Ljubljani. S kvalitetnimi in estetsko dognanimi

keramičnimi izdelki je

SHi
status

M

prevzelo. Očarale so 
konjički in postale
Oblikuje jih z veliko 
podobe morskih živali 
hindujske mitologije.

pridobila tudi 
umetnostne obrti.
Sapana Gandharb je tudi 
odlična pripovedovalka
pravljic. Svoj dar 
pripovedovanja je podedovala 
po stricu, pravljičarju 
Sanobabuju. Njena domovina 
Nepal je gorata in Sapana je 
do prihoda v Piran za morje 
vedela le iz pripovedovanja. 
Tu pa jo je morje čisto 

jo morske živali, ribe, delfini, morski 
predmet njenega umetniškega ustvarjanja 
ljubezni in domišljije. Ne povsem realistične 
so prepletene s fantazijskimi oblikami rib iz 

Sapana se igra z barvami, oblikami in
gibanjem. Med barvami prevladujejo nežni sinjemodri odtenki neba in 
morske gladine ter svetle, vesele in nežne barve. Poleg morskih 
oblikuje tudi druge živali, predvsem bike. Bik mahiš ali nandu sta v 
hindujskem verstvu prevozno sredstvo boga Šive. Tako se v Sapaninem 
umetniškem oblikovanju prepletajo njene nepalske korenine in 
navezanost na dom ter očaranost nad novim in drugačnim.
Otvoritev razstave keramičnih izdelkov Sapane Gandharb je bila v 
torek, 10. maja 2005 ob 18. uri v Mestni knjižnici Izola.
Razstava bo odprta do 31. maja 2005, v času odprtosti knjižnice, 
med tednom od 9h do 18.30, ob sobotah pa od 8h do 13h.

OBILJE ISTRE NA LITERARNEM VEČERU
V sredo, 4. maja 2005 je bila kavarna hotela Delfin zapolnjena do 
zadnjega kotička, kjer so gostje hotela in številno domače občinstvo 
prisluhnili literarnemu večeru, ki gaje pripravila Marjetka Popovski.
V večeru, ki so ga poimenovali » Maj v pesmi in besedi », so se 
predstavili člani društva Beseda slovenske Istre pod vodstvom Nadje 
Rojac. Brali so svoja literarna dela iz devete številke zbornika Brazde 
s Trmuna in približali poslušalcem življenje v Istri. S svojo poezijo, 
prozo in pripovedovanjem raznih zgodb so literati navdušili prisotne 
in vzbudili veliko zanimanja. Poseben aplavz pa so požele pevke iz 
slovenskega kulturnega društva Stu ledi iz Trsta, ki so s svojo 
pesmijo čudovito obogatile večer in na željo poslušalcev še z 
dodatnimi pesmimi zaključile večer. Po končanem programu so se 
poslušalci zadržali v kavarni in izmenjali besede z izvajalci večera 
ter se jim zahvalili za čudovit večer, ki je bil izpolnjen z domačo 
pesmijo in besedo.
Naslednji literarni večer bo 25. maja 2005 , predstavila pa se bosta 
Vladka Kozlovič s svojimi otroškimi in mladinskimi pesmimi ter 
znani literat Marjan Tomšič.

rmT
SALON POHIŠTVA

IZREDNO
VELIKA RAZPRODAJA 
EKPONATOV
-30% -40% -50%

Marežganskega upora 13 ŠALARA
telefon: 05/ 625-0770

PODBELVEDERE
torek 17. maia ob 22.00
POSLASTICA ZA ELEKTRONIKMANIAKE
LARGE NEMBER (uk) - electronica 

SEC0ND CHANCE BL0WN (koper) - industrial
Large number so

nedvomno 'N'-
nadaljevanje kultnih 
Add N to (x). Jedro - 
benda tvori Ann 

Shenton,
ustanoviteljica prej 
omenjene skupine, s 
svojim korgom 
MS20, moogom in 
še kup

takoimenovane 
vintagc elektronike.
Na obisk v majhno ribiško mestece prihaja 
zato, da bi promovirala svoj zadnji solo 
izdelek, Spray on Sound, ki je izšel za 
angleško White Label in je bil posnet v 
1814400 sekundah. Glasba je un-pop, un-rock, 
un-classical, un-country, un-folk, un-expext. 
Torej, vse bo mogoče.
Predskupino bo upodabljal SCB, koprski 
kantavtor s kibernetično predpotopnim pecejem 
kot sredstvom za glasbeno komunikacijo. 
Prispevek: 1000 sit.
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Izola - malo veliko mesto

ZANIMIVOSTI PA NIKOLI NE ZMANJKA
KAM PA PELJE TA TUNEL?
Ko smo že mislili, da Izolo poznamo do obisti smo odkrili 
izkopanino, ki pravzaprav nikoli ni bila zakrita, le da jo je goščavje 
skrilo pred očmi mimoidočih. Nismo še ugotovili, kdo se je lotil 
čiščenja tega dela izolskega zemljišča, vsekakor pa je bil gotovo zelo 
presenečen, ko je naletel na ta presenetljivo dobro ohranjen podzemni 
hodnik za katerega ni čisto jasno, čemu je bil namenjen. Morda je 
bil del vodovoda ali pa celo kakšno skladišče oziroma podzemni 
prehod. Zgrajen je bil v času fašizma, kako daleč je prehoden pa še 
nismo odkrili. Se bomo pa zagotovo odpravili bolje opremljeni v 
naslednjih dneh, če nam bo lastnik ali najemnik zemljišča to pustil.

r , 4
c . .... V
l ;:'i, t * A' ,

KDO IMA KLJUČ?
Pred nekaj dnevi smo dobili 
zadovoljen dopis in fotografije tistih, 
ki že nekaj časa naslavljajo prošnjo 
za postavitev stopnic med novim 
Zdravstvenim domom in OŠ Vojke 
Šmuc, saj tam krajša pot iz 
telovadnice do mesta veliko 
športnikov in tudi nešportnikov, ki so 
doslej plezali čez ograjo. Zdaj so 
delavci Komunale postavili stopnice 
in na vrhu naredili železna vrata, a 
kaj, ko so vrata zaprta in je treba 
spet plezati preko njih. V šoli pravijo, 
da ključa nimajo, v Zdravstvenem 
domu tudi ne. Kdo ga torej ima?

TO PA JE DELO NA TUJEM
Iz Arisa v južnem Kazakstanu, kjer 
je na delu ze skoraj štiri mesece 
nam je poslav pozdrave naš 
someščan Darko. Tako-le je zapisal:
Tu je zdaj prijetno toplo pri čez 40 
stopinjah, če vam je mraz me 
lahko obiščete. Na fotografiji pa je 
v ozadju sveto mesto v Turkistanu, 
ki ga tu imajo za drugo meko.

PROGRAM OB TEDNU RDEČEGA KRIŽA
- RKS OZ IZOLA od 09. do 14. maja 2005

ČETRTEK - 12. 05. 2005 od 10.00 do 11.30 ure predavanje 
dr.psih. Mirjane Damej »Veselje do življenja in zdravje«
v predavalnici RK Izola, Ob starem zidovju 15 A

ob 18.00 uri Predavanje ga. Karmen Birsa »Moč odločanja v življenju« 
v predavalnici RK Izola, Ob starem zidovju 15 A

NAŠA NAJSTAREJŠA NAROČNICA
Polnih 97 let je napolnila naša redna naročnica, gospa Mara Slekovec 
in, verjeli ali ne, še vedno rada prebere kaj v njem napišemo. Rodila se 
je 13. aprila 1908 v Celju, junija 1941 so se z družino preselili v 
Ljubljano, kjer je dolgo delala kot finančnik na Snagi, že dolga leta pa 
redno prihaja v Izolo "k svojim", ki jih je trukaj kar nekaj. Tu je njen 
sin Aleksander Slekovec z ženo Dagmar, pa tri vnukinje (Eva, Nadja in 
Bredajin 6 pravnukov. In čeprav ima najbolj zrela leta jo še vedno 
zanimajo takšne stvari,kot je naprimer kopanje v bazenu. Direktorja 
Delfina pa je povprašala, kako to, daje cena za njihov letni bazen tako 
visoka, saj je 1.000 tolarjev na dan kar lep strošek.
Prepričani smo, da se bo direktor Delfina potegnil zanjo, če ne zaradi 
drugega pa zato, ker je ravnokar praznovala rojstni dan.

NASI JUDOISTI SO BLESTELI
V Stockholmu so se Odprtega prvenstva Švedske v judu za osebe s 
posebnimi potrebami udeležili štirje tekmovalci Judo kluba Koper. 
Spremljala sta jih trenerja Tomo Dadič| 
in Darij Šomen. Jerica Polančec je 
svoji kategoriji osvojila drugo mesto,
David Kosovel in Anja Marjanovič pa 
tretje mesto. Nastopilo je 150 
tekmovalcev iz Anglije, Nizozemske,
Nemčije, Japonske, Švedske, Finske in 
Slovenije. Nastop na tekmovanju je bil 
projekt društva Dojo, ki vključuje osebe 
s posebnimi potrebami v športne klube

3JigP

JAZ BI BIL RAD URAR, KER SO MI VŠEČ URE IN RAD
NEKAJ POPRAVLJAM. 
POPRAVLJAL IN PRODAJAL BI 
SAMO ROČNE URE. MOJA 
DELAVNICA BI BILA V IZOLI, 
BILA BI VELIKA IN POLNA UR. 
NE GLEDE NA TO, ALI SI URO 
KUPIM SAM ALI JO DOBIM 
ZA DARILO, JAZ ZANJO LEPO 
SKRBIM. TO POMENI, DA 
PAZIM, DA MI NE PADE NA 
TLA, DA SE NE OKRUŠI IN JO 
ČISTIM. JAZ BI LJUDEM 

SVETOVAL KATERO URO NAJ KUPIJO, DA JIM BO 
“BASALA’'. ŠPORTNIKU BI SVETOVAL TRPEŽNO URO S 
ŠTOPARICO, TISTIM, KI HODIJO NA VESELICE TAKO, KI 
PONOČI SVETI, MATURANTOM PA ZLATO URO Z 
BISERI.

SANDI
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno 
delovnega centra Koper

pokroviteli A M TCP- TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
X «A,V«J_L JL AMTC d.o.o. Izola-Industrijska cesta 4f-Izola-telefon: 05/ 640 22 OO
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KRIMINALNE
POSEBNA MASAŽA OBRAZA
V gostinskem lokalu sta se sprla dva pijana moška v zrelih letih. Besedni dvoboj 
sta podkrepila še s fizičnim. Obrazne gube in izbokline sta poskusila zravnati z 
nekaj udarci, vendar razen poškodb kože in bolečin nista dosegla drugega uspeha. 
Za njuno prizadevnost ju bo nagradil sodnik.

SVETA JEZA GA JE ZGRABILA
Dobro vinjen tujec je na dvorišču pred hišo grozil svojemu stanodajalcu in ga 
izzival k pretepu. Besede pomirjanja so nanj vplivale kot rdeča krpa pred 
bikovimi očmi. Zaradi nepokoravanja zakonitim ukazom je bilo za tujca odrejeno 
pridržanje do iztreznitve, uporabiti pa so morali tudi prisilna sredstva. Na 
policijski postaji je grozil, da bo razbil steklena vrata, z nogo pa je poskušal 
zbiti gasilni aparat z nosilca na zidu. Vzrok jeze bo povedal sodniku.

SEZONA PRIHAJA
Neznani storilec je v avtokampu prišel do počitniške prikolice in nasilno vstopil vanjo. 
Ukradel je več pripomočkov za kampiranje v skupni vrednosti kakšnih 80 tisočakov.

ZA 10 TISOČ BATIN
Pretepeni občan je policistom naznanil, da sta ga dva mladeniča pretepla in mu 
ukradla denarnico. V denarnici je imel dokumente in 10 tisočakov, nad očmi pa 
arkado, kije zdaj lepo poškodovana. Za storilcema vneto poizvedujejo.

TA MULARIJA
Občanka je naznanila, da ji je mlajši sosed iz objestnosti poškodoval ključavnico 
na vratih. Trenutno še razmišlja o tem, kako bo ukrepala zoper njega.

SKUPNO NI SKUPNO
Občanka je policistom naznanila, da se s sosedom nikakor ne moreta sporazumeti 
kako urediti prostor, ki naj bi bil skupna last. V kolikor ne bosta dosegla 
dogovora, pri čemer policisti več od nasvetov ne morejo dati, bosta zadoščenje 
poiskala v zasebni tožbi na sodišču.

ZAGRABIL GA JE
Občan je na dvorišču prijel mlajšega soseda, ki je na škodo sostanovalcev kradel 
različen elektromaterial. Predmete so zasegli, kazensko ovadbo pa že pišejo.

TRENIRAL JE GLASILKE
Iz zdravstvenega doma so sporočili, da mlajši moški kriči v prostorih ambulante 
in se nikakor noče umiriti. Potem se je vendarle umiril še pred prihodom policije 
in zapustil ambulanto. Kljub temu bo predlagan na obisk pri sodniku.

PSI NE MARAJO KOLES
Kolesar je veselo kolesaril skozi Šared, ko mu je pred kolo nenadoma skočil pes. 
Kolesar se je ustrašil, padel s kolesom in se poškodoval. Zoper lastnika psa je 
podan obdolžilni predlog.

MALO BOLJ PEČENO
Policisti so prejeli obvestilo, da se iz stanovanja v enem od blokov močno kadi 
in da gre verjetno za požar. Na trkanje in zvonjenje se ni nihče odzval, zato so 
v stanovanje nasilno vstopili. Vzrok dima je bil na štedilniku. Tam so namreč 
našli posodo s hrano, ki se je že močno žgala in zagotovo ni bila več okusna 
kor pred tem. Poročilo o dimu in hrani sledi na ODT,

SNAJPERIST ALI KAMNOMET?
Občan je naznanil, da je neznanec ustrelil v okno njegovega stanovanja in da je 
v steklu luknja s premerom nekaj milimetrov. Policisti so opravili ogled, 
projektila niso našli in tako ni bilo moč potrditi, da gre res za strel z orožjem. 
Sledi poročilo na tožilstvo.

KASNEJE JE ZABOLELO
Mož je sporočil, da je bila njegova žena udeležena kot oškodovanka v prometni 
nesreči. Ker na vozilu ni ugotovila poškodb, sta se z udeležencem razšla, ne da bi 
si izmenjala podatke. Toda doma je žena začutila bolečine v vratu in v glavi, zaradi 
česar je poiskala pomoč v izolski bolnišnici, kjer sojo zadržali na opazovanju.

NOV BAZEN V MESTU
Policisti so bili sredi noči obveščeni o tem, da je počila vodovodna cev v enem od 
stanovanj v starem delu mesta. Ugotovili so, da je nivo vode v pritličju dosegel 10 cm, 
zato so izklopili elektriko, gasilci pa so na ulici zaprli glavni ventil na dovodni cevi.

SRNA BI TANKALA?
Voznik je sporočil, da je na glavni cesti pri črpalki Petrola povozil smo, zato so 
policisti poklicali lovce, ki so poskrbeli za žival. V bližini te črpalke je bila že 
nekajkrat povožena divjad, zato previdnost v nočnem času ni odveč.

SRAKARSKE
Občan je naznanil, da mu je neznani storilec vlomil v parkiran osebni 
avtomobil in mu ukradel avtoradijo in CB postajo. Neznani storilec je pred šolo 
ukradel parkirano kolo z motorjem Piaggio NRG. Neznani storilec je pred 
diskoteko vlomil v parkiran osebni avto in iz njega ukradel torbico z dokumenti, 
denarjem in tehničnimi predmeti.

BRODOLOMEC NA PLAŽI SLEPIH
Tujcu je med plovbo odpov edal pogonski agregat na motornem čolnu, tako da 
ga je toknaplavil na plažo pod Levstikovo ulico, kjer se je uspel privezati. 
Pomoč je poiskal v Marini Izola, od koder so poslali vlečno plovilo.
ALKOHOL DELA SVOJE
Pijan občan je pristopil do znanca, mu na vrat nastavil sekiro in od njega 
zahteval denar. Sledi kazenska ovadba.
Natakarica je sporočila, da se v gostinskem lokalu nahaja pijan nioški, ki krši 
javni red in mir. Umiril se ni niti po prihodu policije, zato so zanj odredili 
pridržanje do iztreznitve.
NOVE NEZNANE MERE
Vse kaže, da se je način meritev tako spremenil, da nam sploh ni več jasno, 
kdaj je kdo pijan. Zato bomo zapisali, kot so sporočili: Prejšnji teden smo 
namerili naslednje stopnje alkohola: 0.4 mg/l, 0.94 mg/l. Pojasnila še čakamo.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- V Izoli oddam sobe za delavce ali študente (tudi čez poletje) tel. 041 233 451
- Študentki iščeta sobo v Kopru ali Izoli tel.031 267 804
- Prodam hišo v Hrvatinih, inf. na tel 041 233 451
- V Livadah, oddam v najem vrt v velikosti 2400 m2. Možno koriščenje vrtne barake (7x4m) in 
prikolice za 5 oseb. tel 01 524 563,041 786 878
- V okolici Izole najamem kmetijsko zemljišče / lahko tudi odkup veliko do 1000 m2 

tel: 05 641 3691 po 19.uri.
- SMO poštena delavska štiričlanska družina brez stanovanjaV zameno za primerne bivalne 
prostore smo pripravljeni nuditi popolno oskrbo starejšim osebam (osebno nego, kuhanje, 
pospravljanje itd.), pomoč pri vzdrževanju stavbe, vrta ali kmetijc.Radi bi ostali na področju 
južne Primorske. Prosimo,pokličite nas na tel.št.051 339 019 ali 031 575 372.
- Prodam istrsko hišo na Pučah(22 x 6 mjpotrebno prenove in 1000 m2 vrta gsm 031 877 463
- Kupim vrstno hišo v Izoli, Kopra ali na Markovcu gsm 040 887 005
- V Izoli ali okolici kupim stanovanje, eno ali dvosobno gsm 051311 180
- Štiričlanska družine kupi eno ali dvosobno stanovanje v Izoli gsm 041 608 765
Motorna vozila
-Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040 752 708
- Prodam Passat TD, bele barve, cena po dogovora gsm 041 958 425
- Prodam Clio,letnik 97, bele barve, 5 vrat, 1.lastnik tel 05 642 00 80
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena po 
dogovora. Info 031 285 278

PRODAM KOMBI FORDt ransit letnik 92. Cena po dogovoru, tel. 041 280 852
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
Delo
- Takoj zaposlimo natakarico ali natakarja in pomivalko(ca) Canova Verdi tel. 05 641 41 90
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...)gsm 031 833 605
- Kava bar SONČEK išče natakarico, tel 040 888518
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela,iščem delo samostojne čistilke v Izoli. 
GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
- PRODAM zakonsko posteljo, skoraj novo, po zelo ugodni ceni. (160 cm x 190 cm) tel. 05 641 52 12 ali 
031 600873
- Praški krysarik, samček, rojen leta 2000 (čistokrvni) išče samičko za parjenje. Preostalo po 
dogovoru, tel. 040 55 82 00
-Prodam dva skoraj nova ortopedska jogija (dvojno vzmetenje) - 190 X 90 cm.

Cena po dogovora, tel.: 041 607 353
- Prodam štiri knjige Gabriela d'Annunzia. Žepni formata, trda vezava, rariteta, tel 640 12 00 
-Podarimo mladinsko sobo (omara, most, postelja s predalom...) v temni bani. Prevoz je vaša skrb 
Pokličite nas na telefon 031 725 930
- Prodam sesalec Vorsverk s priključki, dobro ohranjen, malo rabljen, Telefon: gsm 031 223 644 

ali 05 641 51 00
- Barvni TV prodam za 10.000 sit gsm 040 887 005
- Ugodno prodam surf brez jader gsm 040 887 005
- PRODAM STARE GRAMOFONSKE PLOŠČE, majhne in velike, cca 100 komadov, 
tudi posamezno, tel 640 12 00
- Prodam fax in barvni televizor 041 233 451_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

mimMmm: jetednik Izol,nov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522. _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
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BICIKLISTI SREČNO PREVOZIL113. ZUR

foto:PeroPero

Trinajsti Bičikleta žur, ki so ga v soboto pripravili izolski taborniki je bil 
zagotovo uspešen, saj so imeli zelo dobro udeležbo tabornikov iz dobrega 
dela Slovenije, predvsem pa s Primorske, naloge so bile zanimive, proga 
tokrat ne preveč naporna, dodatna ponudba pa bogata, tako da so v 
nedeljo prav vsi odhajali dobre volje iz Izole. Seveda so obljubili, da 
pridejo naslednje leto spet in da bodo o tej zanimivi prireditvi, ki je na 
zaključno podelitev nagrad (zmagovalci so prejeli kolo) ter na glasbeno 
zabavo zvabila več kot dve stotini tabornikov in simpatizerjev povedali 
tudi prijateljem v drugih taborniških rodovih in družinah. Prihodnje leto se 
torej obeta še več koles na izolskih in Istrskih poteh.

Andrej Jereb je tudi na prestižnem 
Hella (ex. Saturnus) rally-ju 
pokazal, da je še vedno najhitrejši J 
med slovenskimi rally vozniki. V *' 
soboto in nedeljo je osvojil svojo 
drugo in skupno 10 slovensko 
zmago. Izvrsten je bil tudi 
Nemamik z uvrstitvijo v deseterico.

PRAVA BANKA V PRAVEM MESTU 
na Trgu Republike Iv Izoli tel^koo 9

ljubljanska banka

ANDREJ JEREB SE ENKRAT PRED VSEMI

Razmišljajte
svežel

Emisije C02: 124-192 g/km, 
poraba goriva: 4.6-8.0 1/100 km.

Ibiza Frio s klimatsko 
napravo in sistemom 
ABS. Prihranite do 
540.000 SIT in si 
zagotovite brezplačni 
kasko*.

‘Ponudba operativnega 
leasinga družbe Porsche 
Leasing SLO d. o. o. vključuje 
enoletno zavarovanje 
avtomobilskega kaska za 
omejeno količino vozil.

AVTO CENTER JEREB d.o.o.

Polje g/b, 6310 Izola 
Tel.: 05/616-80-11 
Faks: 05/616-80-14 
www.a-jereb.si SERT

..

ROKOMETAŠI SO SPET (B) PRVOLIGAŠI

t&tto TT-Theriffi

Izolski rokometaši so se po 
letu dni nastopanja v 2. 
slovenski ligi vrnili med B 
prvoligaše. V prvenstvu so, 
pod vodstvom Vlada 
Hrvatina, zabeležili kar 20 
zmag in vsega 3 poraze, z 
zmago v sobotni tekmi proti 
največjim tekmecem,
Šenčurju, pa so dokazali, da 
so najboljše moštvo tega 
tekmovanja. Zdaj bo največ 
dela imela uprava, ki mora 
najti denar za nastopanje v 
prvoligaški konkurenci, vsi 
skupaj pa so v soboto 
napredovanje proslavili z 
izvrstno fešto ob rokometni 
dvorani.

PLESALCI SO KRSTILI NOVE TRIBUNE
Udeleženci in gledalci 
tradicionalne plesne
prireditve Slovenia open so 
v petek in soboto lahko prvi 
preizkusili nove tribune v 
telovadnici OŠ Livade. 
Tribune je občina kupila s 
poslovnim lizingom za 
okroglih 25 milijonov, imajo 
pa 600 sedežev s tem, da 
jih bodo nekaj še dodali. 
Telovadnica oziroma dvorana 
livade je na ta način 
zagotovo pridobila na 
funkcionalnosti, odbojkaiji, 
košarkarji, pingponkaši in še 
kdo pa na obiskovalcih.


